
Provincie Flevoland 
t.a.v. WOO-team 
Postbus 55 
8200 AB Lelystad 
 
Zwolle, 19 februari 2025 

 
Betreft: indiening Woo-verzoek 

 
Zeer geachte heer/mevrouw, 

 
Met een beroep op de Wet open overheid (hierna: Woo) verzoek ik, ,journalist, u 

namens de Stentor om openbaarmaking van hieronder nader te specificeren informatie bij of 

onder u. 

 
Het onderwerp waarover ik informatie vraag, is: de betrokkenheid van de provincie 

Flevoland bij het voornemen van Natuurmonumenten tot invoeren van betaald parkeren bij 

het Waterloopbos 

 

Informatie 
Concreet vraag ik u om (kopie van) de volgende documenten: 

Bovendien ontvang ik graag (kopie van) de volgende onderliggende documenten: 

 
- Vergaderstukken, waaronder: uitnodigingen, presentielijsten, agenda’s, ingekomen 
stukken, besluiten, besluitenlijsten en notulen; 
- Interne correspondentie en gespreksverslagen (brieven, e-mails inclusief bijlagen, sms'jes 
en WhatsApp-berichten); 
- Externe correspondentie en gespreksverslagen (brieven, e-mails inclusief bijlagen, sms'jes 
en WhatsApp-berichten); 
- Memo's, notities; 
- Rapporten, adviezen; 
- Financiële documenten; 
- Datasets; 
- Dit omvat niet communicatie met journalisten over dit onderwerp 
 
Doorgeleiding 
Daar waar documenten zich niet onder u bevinden en/of u er mee bekend bent dat tevens bij 
één of meer andere bestuursorganen informatie berust met betrekking tot dit onderwerp, 
verzoek ik u zonder oprekken van termijnen doorgeleiding van dit verzoek naar het juiste 
orgaan. Mocht dat inderdaad gebeuren, dan ontvang ik daarover graag bericht. 
 

Woo-verzoek 



Mondelinge toelichting 
Mocht u vragen hebben over de precieze interpretatie of de gewenste afhandeling van dit 
verzoek, dan ben ik graag bereid een nadere toelichting te geven. Ik verzoek u hierover zo 
spoedig mogelijk maar uiterlijk binnen twee weken na ontvangst van mijn Woo-verzoek 
contact op te nemen. 
Reeds openbare informatie 
Mocht de door mij gevraagde informatie reeds in een voor mij gemakkelijk toegankelijke 
vorm openbaar beschikbaar zijn, dan verzoek ik u mij naar de vindplaats te verwijzen. 
 
Bescherming persoonlijke levenssfeer 
Indien u tot het oordeel komt dat het belang van bescherming van de persoonlijke 
levenssfeer integrale openbaarmaking van documenten in de weg staat, verzoek ik 
subsidiair om openbaarmaking met weglating van de persoonsgegevens, zij het dan 
uitsluitend van personen die niet uit hoofde van hun functie in de openbaarheid treden. 
Wanneer u persoonsnamen niet openbaar wilt maken verzoek ik u deze te vervangen door 
een nummer, zodat de betrokkenheid van eenzelfde persoon bij meerdere aspecten of 
situaties zichtbaar blijft, ook al is dat dan anoniem. 
 
Persoonlijke beleidsopvattingen? 
Wanneer u van mening bent dat persoonlijke beleidsopvattingen in documenten opgesteld 
voor intern beraad integrale openbaarmaking van die documenten in de weg staan, verzoek 
ik subsidiair om openbaarmaking van de persoonlijke beleidsopvattingen in niet tot de 
betrokkene herleidbare vorm, en meer subsidiair om openbaarmaking van de feitelijke 
informatie die geen persoonlijke beleidsopvatting is. 
 
Samenvattingen van documenten 
Mocht u documenten niet openbaar kunnen maken, dan vraag ik subsidiair om een zakelijke 
weergave van de inhoud of een samenvatting. 
 
Motivering bij weigering 
Bij gehele of gedeeltelijke weigering van een document verzoek ik u de weigering per 
document respectievelijk per alinea te motiveren. Niet alleen met verwijzing naar het 
betreffende Woo-artikel, maar tevens met onderbouwing waarom die weigeringsgrond 
zwaarder weegt dan het algemeen belang van openbaarheid. 
 
Voorkeur digitale verstrekking 
Ik verzoek u de gevraagde informatie die digitaal bij u aanwezig is in digitale vorm te 
verstrekken. De informatie die alleen analoog (‘hard copy’) in uw archief aanwezig is, 
ontvang ik bij voorkeur in digitale vorm en anders een kopie. Indien u voornemens bent om 
hiervoor kosten in rekening te brengen, verzoek ik u vooraf contact met mij op te nemen 
onder opgave van de hoogte daarvan. 
 
Inventarislijst 
Ik verzoek u om als onderdeel van de beslissing een inventarislijst op te nemen. 
Graag ontvang ik schriftelijk (per brief of per e-mail) een bevestiging van de ontvangst van 

dit Woo-verzoek. 



 

Mocht u belanghebbenden de gelegenheid gaan bieden tot het geven van zienswijzen dan 

ontvang ik daarvan graag vooraf schriftelijk of per e-mail bericht. 

 
U dient binnen de termijn van 4 weken een besluit te nemen op dit verzoek. Geen of 

onvoldoende antwoord op de vervaldatum zal aanleiding geven tot beroep bij de 

bestuursrechter wegens het niet tijdig nemen van een beslissing. 

 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 

 

 
 







te dekken?”
Afgelopen vrijdag hebben wij een kort afstemmingsoverleg gehad tussen gemeente Noordoostpolder en provincie
Flevoland waarbij de volgende vragen nog uit naar voren gekomen zijn:

Kan er specifieker ingezoomd worden op welke kosten de komende jaren gemaakt worden en die

(structurele) dekking (gem. 50-56K) nodig hebben?

Kan er toegelicht worden in hoeverre de te verwachten 25K door ledenwerving een bijdrage levert in de

‘lokatiegebonden’ kosten van het Waterloopbos (geheel of percentage)?

Dit zelfde geldt voor lokatiegebonden pacht- en/of horeca inkomsten? Vloeien deze direct terug het gebied

in of wordt rekening gehouden met een bepaald percentage?
Antwoord op deze vragen zullen uiteindelijk ook de reikwijdte van een aantal denkbare scenario’s bepalen. Ik hoop

dat je dit wilt meenemen in je voorbereiding van de 7e november.

De agenda voor de 7e november luidt als volgt:
1. Korte kennismaking

2. Toelichting op de opgave door NM (antwoorden op bovengestelde vragen daarin meegenomen)

3. Scenario’s benoemen met voors- en tegens

4. Voorbereiding BO 14 november

We zien elkaar de 7e november!
Met vriendelijke groet,
Provincie Flevoland
Afdeling Strategie en Beleid

M: 06-
T: 0320-
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad
BA: Visarenddreef 1 Lelystad

Van: @Natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: maandag 23 september 2024 08:42
Aan: Harold Hofstra < @flevoland.nl>; 
< @noordoostpolder.nl>; 

@natuurmonumenten.nl>
CC: @noordoostpolder.nl>; 
< @flevoland.nl>; @noordoostpolder.nl>; 
< @noordoostpolder.nl>
Onderwerp: afspraken Parkeerbijdrage Waterloopbos.
Beste mensen,
Ik kijk terug op een goed gesprek vrijdagochtend. Vanwege het wat haastige einde lijkt het me
zinvol om per mail de afspraken te delen die we volgens mij hebben gemaakt. Ik hoor graag
nog even van jullie of het zo klopt.

Natuurmonumenten heeft vertrouwen in het concept “parkeerbijdrage” maar hecht
ook sterk aan samenwerking en partnerschap. Op aandringen van gemeente en
provincie zet Natuurmonumenten daarom het uitrollen van de parkeerbijdrage tijdelijk
on hold om gezamenlijk naar mogelijke alternatieven te kijken.
Het is van belang dat een zoektocht naar alternatieven zich richt op concrete kansen en
een afgebakende doorlooptijd heeft. We spreken daarom af dat we elkaar over 5-6
weken weer ontmoeten en dat dit gesprek ambtelijk wordt voorbereid. Harold heeft
toegezegd dat zijn secretariaat zorgt voor een passende datum.
Er zijn vooralsnog twee concrete opties langsgekomen om te verkennen: fondsen die
gekoppeld zijn aan windenergie (Harold), of een rechtstreekse bijdrage door de



gemeente (Rene).
Voor zover ik me herinner hebben we geen concrete afspraken gemaakt over de ambtelijke
voorbereiding. Wellicht wil de gemeente hier het voortouw nemen? Namens
Natuurmonumenten zal  hier bij aanhaken.
Met vriendelijke groet,

Salland-Twente

Hammerweg 67a
7731 AL Ommen
06 
www.natuurmonumenten.nl

  
.

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.

-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: @natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: donderdag 25 juli 2024 14:46
Aan: @flevoland.nl; @noordoostpolder.nl;

@noordoostpolder.nl; ;
@noordoostpolder.nl

CC: @noordoostpolder.nl; @flevoland.nl
Onderwerp: Parkeerbijdrage Waterloopbos.
Tijd: vrijdag 20 september 2024 09:00-10:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome,
Stockholm, Wenen.
Locatie: Gemeentehuis Emmeloord vergaderzaal C.O.62.
Beste allen,
Namens onze  stuur ik jullie een uitnodiging voor het overleg over de parkeerbijdrage
Waterloopbos - Natuurmonumenten op vrijdag 20 september van 9:00 – 10:00 in Emmeloord.
Locatie: Gemeentehuis Emmeloord: vergaderzaal C.O.62.
Harmen Wisserplein 1
8302 BW Emmeloord.
Mocht u nog vragen en/of opmerkingen hebben dan verneem ik het graag.
Ik wens jullie veel succes met het overleg.
Met vriendelijke groet,

________________________________________________________________________________

Microsoft Teams Heeft u hulp nodig?

Nu deelnemen aan de vergadering
Vergadering-id: 339 137 650 853

Wachtwoordcode: HXk5F2





Van: @flevoland.nl> 
Verzonden: maandag 28 oktober 2024 19:58
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
CC: @noordoostpolder.nl>; 

@flevoland.nl>; @noordoostpolder.nl>
Onderwerp: FW: afspraken Parkeerbijdrage Waterloopbos.

Dag ,
Goed dat je er alsnog bij kunt zijn de 7e november! Het is belangrijk dat we in de ambtelijke
voorbereiding op het vervolg gezamenlijk optrekken. Je hebt ons onlangs per mail nogmaals
meegenomen in de aanleiding en de afweging die Natuurmonumenten heeft gemaakt om te
komen tot de keuze een parkeerbijdrage te gaan heffen (scenario 1). 
Tijdens de ambtelijke voorbereiding willen we gezamenlijk gaan kijken naar andere mogelijke
scenario’s (zie onderstaande mail van ). 
Dat vraagt om een goede voorbereiding en verdiepingsslag op de opgave die voor ons ligt
(gekopieerd mail  3-10-2024):

“Welke scenario’s zijn denkbaar om de kosten die Natuurmonumenten heeft om het gebied Het
Waterloopbos vrij toegankelijk te houden, het erfgoed te behouden voor de volgende generaties en de
bijzondere verhalen te vertellen, te dekken?”
Afgelopen vrijdag hebben wij een kort afstemmingsoverleg gehad tussen gemeente Noordoostpolder en
provincie Flevoland waarbij de volgende vragen nog uit naar voren gekomen zijn

Kan er specifieker ingezoomd worden op welke kosten de komende jaren gemaakt worden en die
(structurele) dekking (gem  50-56K) nodig hebben?
Kan er toegelicht worden in hoeverre de te verwachten 25K door ledenwerving een bijdrage levert
in de ‘lokatiegebonden’ kosten van het Waterloopbos (geheel of percentage)?
Dit zelfde geldt voor lokatiegebonden (extra) pacht- en/of horeca inkomsten? Vloeien deze direct
terug het gebied in of wordt rekening gehouden met een bepaald percentage?

Antwoord op deze vragen zullen uiteindelijk ook de reikwijdte van een aantal denkbare scenario’s
bepalen  Ik hoop dat je dit wilt meenemen in je voorbereiding van de 7e november
De agenda voor de 7e november luidt als volgt

1. Korte kennismaking
2. Toelichting op de opgave door NM (antwoorden op bovengestelde vragen daarin meegenomen)
3. Scenario’s benoemen met voors- en tegens
4. Voorbereiding BO 14 november

We zien elkaar de 7e november!
Met vriendelijke groet,
Provincie Flevoland
Afdeling Strategie en Beleid

M: 06-
T: 0320
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad
BA: Visarenddreef 1 Lelystad

Van: @Natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: maandag 23 september 2024 08:42
Aan: Harold Hofstra < @flevoland.nl>; 

@noordoostpolder.nl>; 
< @natuurmonumenten.nl>
CC: @noordoostpolder.nl>; 





Locatie: Gemeentehuis Emmeloord vergaderzaal C.O.62.
Beste allen,
Namens  stuur ik jullie een uitnodiging voor het overleg over de
parkeerbijdrage Waterloopbos - Natuurmonumenten op vrijdag 20 september van 9:00 – 10:00 in
Emmeloord.
Locatie: Gemeentehuis Emmeloord: vergaderzaal C.O.62.
Harmen Wisserplein 1
8302 BW Emmeloord.
Mocht u nog vragen en/of opmerkingen hebben dan verneem ik het graag.
Ik wens jullie veel succes met het overleg.
Met vriendelijke groet,

________________________________________________________________________________

Microsoft Teams Heeft u hulp nodig?

Nu deelnemen aan de vergadering
Vergadering-id: 339 137 650 853
Wachtwoordcode: HXk5F2

Voor organisatoren: Vergaderopties
________________________________________________________________________________

***disclaimer***
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail





2

Na ons bestuurlijk overleg op 20 september hebben wij de opdracht opgepakt om alternaƟeven voor de 
parkeerbijdrage te onderzoeken en ambtelijk voor te bespreken. In de periode na 20 september hebben wij als 
gemeente en provincie ieder voor zich de mogelijkheden verkend. Daarna hebben we deze op 25 oktober 2024 
onderling besproken. Inderdaad, deze afspraak heeŌ even op zich laten wachten, dat had misschien eerder gekund, 
maar we wilden het vraagstuk serieus oppakken. Ook het afstemmen van de vier agenda’s kosƩe wat Ɵjd.  
 
Uiteindelijk is er wel degelijk een gezamenlijk lijstje met alternaƟeve mogelijkheden uit het vooroverleg gekomen, 
maar ook een aantal aanvullende vragen voor Natuurmonumenten. Deze aanvullende vragen heeŌ  

 aan  gemaild, met de bedoeling om deze samen met de alternaƟeven te bespreken op het 
ambtelijk overleg van 7 november. Daarna konden we als drie organisaƟes op 14 november de alternaƟeven 
bestuurlijk voorleggen. Helaas is   en konden we de alternaƟeven niet met Natuurmonumenten 
bespreken. Dat kunnen we niemand verwijten, .  
 
Wij hebben wel bij elkaar gezeten, maar dan vooral om het vervolgproces af te stemmen. Er is tussen 7 november 
en 14 november onvoldoende Ɵjd om de alternaƟeven met Natuurmonumenten te bespreken. Vandaar ons 
prakƟsche voorstel om 14 november te gebruiken voor het ambtelijk vooroverleg (die datum stond al in de 
agenda’s) en vervolgens zo snel mogelijk daarna het bestuurlijk overleg te plannen.  
 
Dat is toch een redelijk voorstel gezien de ontstane situaƟe? Ik vind onderstaande stellingname dat er nog helemaal 
niets is daarom niet juist en ook geen recht doen aan onze inspanningen van de afgelopen Ɵjd. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 

 

  

Gemeente Noordoostpolder  

Postbus 155, 8300 AD Emmeloord  

t: 06 -   

e: @noordoostpolder.nl  

w: www.noordoostpolder.nl  
  

 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 12:33 
Aan: @flevoland.nl>;  
< @noordoostpolder.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: RE: proces waterloopbos 
 
Beste ,  
Dank voor je snelle reacƟe.  
We hebben afgesproken 5-6 weken te nemen om de alternaƟeven te verkennen die in het bestuurlijk overleg zijn 
genoemd (ik plak de afspraken nog even onderaan deze mail).  
 
Het is vandaag precies 7 weken na het vorige bestuurlijke overleg. Is er nog helemaal niets, ook geen 80% versie, van 
een stuk met kansrijke opƟes? Want als na 7 weken de stand van zaken is dat er geen enkel zicht is op kansrijke 
alternaƟeven, kunnen we wel concluderen dat die er ook niet gaan komen. Dat is ook helemaal geen schande want 
het is geen eenvoudige ambiƟe.  
 
De parkeerbijdrage is voor Natuurmonumenten belangrijk en door het verstrijken van de Ɵjd ondertussen ook 
urgent. We kunnen de invoering niet langer voor ons uitschuiven.  
Ik ben dan ook niet voor het uitstellen van het bestuurlijk overleg op 14 november. Als er de 14de geen 
aantrekkelijke en kansrijke alternaƟeven op tafel liggen, bespreken we op 14 november hoe we volgens plan de 
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Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: dinsdag 22 oktober 2024 09:27 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>; @noordoostpolder.nl>; 

@noordoostpolder.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl>;  

@Natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: RE: Reminder bijeenkomst parkeerbijdrage waterloopbos 
 
Dag, 
 
Ik was in de veronderstelling dat de datum die geprikt is een ambtelijk vooroverleg is tussen gemeente, 
Natuurmonumenten en provincie.  
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
  

ExperƟseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: maandag 21 oktober 2024 16:54 
Aan: @noordoostpolder.nl>; @noordoostpolder.nl> 
CC: @flevoland.nl>;  

@natuurmonumenten.nl>; @Natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: Reminder bijeenkomst parkeerbijdrage waterloopbos 
 
Beste , 

Drie weken geleden heb ik jullie een mail gestuurd naar aanleiding van het gesprek dat jullie hebben 
gehad met mijn collega’s op 20 september aangaande de invoering van de parkeerbijdrage in 
Waterloopbos. Ik heb hier geen reactie van jullie op mogen ontvangen. In onze beleving was 
afgesproken dat wij als Natuurmonumenten zouden worden betrokken bij de ambtelijke 
voorbereiding van het vervolggesprek op 14 november. Omdat ik niks meer had gehoord had ik vorige 
week maandag  gebeld. Als ik het goed vertaal hadden jullie het idee dat wij in eerste instantie 
niet betrokken zouden zijn, maar dat we pratende wijs concludeerde dat dit toch wel handig zou zijn. 
Dit past ook wat er afgesproken is in jullie vorige overleg. Naar ik begrijp is er een gesprek tussen de 
gemeente NOP en provincie Flevoland op 7 november.  zou nog met  bespreken wat 
handig was voor onze rol en dit terugkoppelen, tot heden heb ik hier niks over terug gehoord. 

Naar mijn mening is het niet zinvol om op de 14e voorstellen te bespreken die niet ambtelijk zijn voor 
besproken en we gezamenlijk kansrijk achten. Uit ons telefonisch onderhoud heb ik overgehouden 
dat  dit ook onderschreef. Ik ben dan ook wel benieuwd wat nu het voorstel is. Deze week zit ik 
zelf al vol en de week erna ga ik even met het gezin een weekje weg. 

Ik hoor graag zsm van jullie. 
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PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 
 

Van:   
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 11:47 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>; @noordoostpolder.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl>;  

@flevoland.nl>; @noordoostpolder.nl> 
Onderwerp: RE: proces waterloopbos 
 
Dag , 
 
Fijn dat je even naar terugkoppeling vraagt nu  ( ) afwezig is . Er zal een korte 
bespreeknoƟƟe worden voorbereid voor het bestuurlijk overleg. Echter willen wij deze bespreeknoƟƟe die een 
aantal mogelijke scenario’s bevat in gezamenlijkheid opstellen. We hebben daarvoor ook Natuurmonumenten 
nodig. Dit hebben we ook zo met  besproken alvorens . (mails zal ik even forwarden). We hebben 
dus nog een ambtelijke voorbereidingssessie nodig voordat deze bespreeknoƟƟe geschreven kan worden. Gisteren 
hebben we na  ) en  de ambtelijke voorbereiding uitgesteld naar 14 
november ervan uitgaande dat iedereen weer aanwezig kan zijn. Tevens is het verzoek aan de bestuurssecretariaten 
gedaan om een nieuwe datum te vinden (voor eind 2024) voor het bestuurlijke overleg zodat ambtelijke 
voorbereiding goed kan plaatsvinden, professionals er naar kunnen kijken en er op bestuurlijk niveau een 
construcƟeve bespreking kan plaatsvinden. Ik hoop dat je je hierin kunt vinden.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Provincie Flevoland 
Afdeling Strategie en Beleid 

 
  

 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 10:10 
Aan: @flevoland.nl>; @noordoostpolder.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: proces waterloopbos 
 
Beste ,  
Ik verwacht dat jullie gehoord hebben dat   nu en de komende dagen niet 
aanwezig is. Dat is niet alleen vervelend voor  maar ook onhandig voor de ambtelijke voorbereidingen van het 
bestuurlijke gesprek volgende week. Om te voorkomen dat dit traject strandt in het zicht van de haven, zoek ik even 
contact met jullie.  
Ik weet dat jullie de afgelopen weken met elkaar in contact waren en dat  ook schriŌelijk nog informaƟe heeŌ 
aangeleverd. Mag ik verwachten dat er vandaag of maandag een korte noƟƟe komt waar onze professionals nog 
naar kunnen kijken ter voorbereiding op het bestuurlijke gesprek donderdag? Hebben jullie nog iets van ons nodig 
om dit traject af te ronden?  
Bij afwezigheid van  kan er naar mij gemaild worden, dan zorg ik dat het op de goede plaats in de organisaƟe 
terecht komt.  
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Met vriendelijke groet, 
 
Provincie Flevoland 
Afdeling Strategie en Beleid 

 
  

 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 17:05 
Aan: @flevoland.nl> 
CC: @noordoostpolder.nl>; @Natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: RE: proces waterloopbos 
 
Hoi ,  
Ik verwacht dat onze experƟse niet uit team Flevoland maar van ons centrale kantoor zal komen. Maar als ik niet 
weet welke kant het inhoudelijk op gaat is het ook lasƟg inschaƩen welke collega hier bij past. Daarom mijn verzoek 
in vorige mail om alvast te delen wat er aan opƟes voor ligt. Dan kunnen we hier beoordelen hoe/wie het beste 
namens NM een bijdrage kan leveren. Er is bij ons voldoende urgenƟe om ruimte te maken om voor donderdag 
bijvoorbeeld in een digitale sessie dat wat er al is voorbereid een stap verder te brengen.  
Je kunt anders maandag ook bellen met  (06- ), . Zij is een 

 en heel goed op de hoogte. Ik verwacht dat daar voldoende kennis zit 
om een snelle slag te kunnen maken.  

  
 
Met vriendelijke groet,  

 
  

Salland-Twente  

Hammerweg 67a 
7731 AL Ommen 

 

06  
 

www.natuurmonumenten.nl  

 

  

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.  

 

 
 
 

Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 15:40 
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Hammerweg 67a 
7731 AL Ommen 

 

06  
 

www.natuurmonumenten.nl  

 

  

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.  

 

 
 
 

Van: @noordoostpolder.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 13:52 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>;  

@flevoland.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl>;  
< @noordoostpolder.nl> 
Onderwerp: RE: proces waterloopbos 
 
Beste , 
 
Ik wil me graag mengen in deze mailwisseling.  
 
Na ons bestuurlijk overleg op 20 september hebben wij de opdracht opgepakt om alternaƟeven voor de 
parkeerbijdrage te onderzoeken en ambtelijk voor te bespreken. In de periode na 20 september hebben wij als 
gemeente en provincie ieder voor zich de mogelijkheden verkend. Daarna hebben we deze op 25 oktober 2024 
onderling besproken. Inderdaad, deze afspraak heeŌ even op zich laten wachten, dat had misschien eerder gekund, 
maar we wilden het vraagstuk serieus oppakken. Ook het afstemmen van de vier agenda’s kosƩe wat Ɵjd.  
 
Uiteindelijk is er wel degelijk een gezamenlijk lijstje met alternaƟeve mogelijkheden uit het vooroverleg gekomen, 
maar ook een aantal aanvullende vragen voor Natuurmonumenten. Deze aanvullende vragen heeŌ  

 aan  gemaild, met de bedoeling om deze samen met de alternaƟeven te bespreken op het 
ambtelijk overleg van 7 november. Daarna konden we als drie organisaƟes op 14 november de alternaƟeven 
bestuurlijk voorleggen. Helaas is  en konden we de alternaƟeven niet met Natuurmonumenten 
bespreken. Dat kunnen we niemand verwijten, .  
 
Wij hebben wel bij elkaar gezeten, maar dan vooral om het vervolgproces af te stemmen. Er is tussen 7 november 
en 14 november onvoldoende Ɵjd om de alternaƟeven met Natuurmonumenten te bespreken. Vandaar ons 
prakƟsche voorstel om 14 november te gebruiken voor het ambtelijk vooroverleg (die datum stond al in de 
agenda’s) en vervolgens zo snel mogelijk daarna het bestuurlijk overleg te plannen.  
 
Dat is toch een redelijk voorstel gezien de ontstane situaƟe? Ik vind onderstaande stellingname dat er nog helemaal 
niets is daarom niet juist en ook geen recht doen aan onze inspanningen van de afgelopen Ɵjd. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 
  
Gemeente Noordoostpolder  
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Postbus 155, 8300 AD Emmeloord  

t: 06 -   

e: @noordoostpolder.nl  

w: www.noordoostpolder.nl  
 

 

 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 november 2024 12:33 
Aan: @flevoland.nl>;  

@noordoostpolder.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: RE: proces waterloopbos 
 
Beste ,  
Dank voor je snelle reacƟe.  
We hebben afgesproken 5-6 weken te nemen om de alternaƟeven te verkennen die in het bestuurlijk overleg zijn 
genoemd (ik plak de afspraken nog even onderaan deze mail).  
 
Het is vandaag precies 7 weken na het vorige bestuurlijke overleg. Is er nog helemaal niets, ook geen 80% versie, van 
een stuk met kansrijke opƟes? Want als na 7 weken de stand van zaken is dat er geen enkel zicht is op kansrijke 
alternaƟeven, kunnen we wel concluderen dat die er ook niet gaan komen. Dat is ook helemaal geen schande want 
het is geen eenvoudige ambiƟe.  
 
De parkeerbijdrage is voor Natuurmonumenten belangrijk en door het verstrijken van de Ɵjd ondertussen ook 
urgent. We kunnen de invoering niet langer voor ons uitschuiven.  
Ik ben dan ook niet voor het uitstellen van het bestuurlijk overleg op 14 november. Als er de 14de geen 
aantrekkelijke en kansrijke alternaƟeven op tafel liggen, bespreken we op 14 november hoe we volgens plan de 
implementaƟe van de voorgenomen parkeerbijdrage samen poliƟek in goede banen gaan leiden. Dat is dan wat het 
is.  
 
Hier nog even het afsprakenlijstje van 20 sept 

- Natuurmonumenten heeŌ vertrouwen in het concept “parkeerbijdrage” maar hecht ook sterk aan 
samenwerking en partnerschap. Op aandringen van gemeente en provincie zet Natuurmonumenten daarom 
het uitrollen van de parkeerbijdrage Ɵjdelijk on hold om gezamenlijk naar mogelijke alternaƟeven te kijken.  

- Het is van belang dat een zoektocht naar alternaƟeven zich richt op concrete kansen en een afgebakende 
doorloopƟjd heeŌ. We spreken daarom af dat we elkaar over 5-6 weken weer ontmoeten en dat dit gesprek 
ambtelijk wordt voorbereid. Harold heeŌ toegezegd dat zijn secretariaat zorgt voor een passende datum.  

- Er zijn vooralsnog twee concrete opƟes langsgekomen om te verkennen: fondsen die gekoppeld zijn aan 
windenergie (Harold), of een rechtstreekse bijdrage door de gemeente (Rene).  

 
 
Met vriendelijke groet,  

 
  

 

Hammerweg 67a 
7731 AL Ommen 
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www.natuurmonumenten.nl  
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Beste  en ,  
Ik verwacht dat jullie gehoord hebben dat    

 Dat is niet alleen vervelend voor  maar ook onhandig voor de ambtelijke voorbereidingen van het 
bestuurlijke gesprek volgende week. Om te voorkomen dat dit traject strandt in het zicht van de haven, zoek ik even 
contact met jullie.  
Ik weet dat jullie de afgelopen weken met elkaar in contact waren en dat  ook schriŌelijk nog informaƟe heeŌ 
aangeleverd. Mag ik verwachten dat er vandaag of maandag een korte noƟƟe komt waar onze professionals nog 
naar kunnen kijken ter voorbereiding op het bestuurlijke gesprek donderdag? Hebben jullie nog iets van ons nodig 
om dit traject af te ronden?  
Bij afwezigheid van  kan er naar mij gemaild worden, dan zorg ik dat het op de goede plaats in de organisaƟe 
terecht komt.  
 
Met vriendelijke groet,  

 
 

 

Hammerweg 67a 
7731 AL Ommen 

 

06  
 

www.natuurmonumenten.nl  

 

  

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.  

 

 
 
 

Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: dinsdag 22 oktober 2024 09:27 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>; @noordoostpolder.nl>; 

@noordoostpolder.nl> 
CC: @natuurmonumenten.nl>;  

@Natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: RE: Reminder bijeenkomst parkeerbijdrage waterloopbos 
 
Dag, 
 
Ik was in de veronderstelling dat de datum die geprikt is een ambtelijk vooroverleg is tussen gemeente, 
Natuurmonumenten en provincie.  
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
  

ExperƟseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
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BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: maandag 21 oktober 2024 16:54 
Aan: @noordoostpolder.nl>; @noordoostpolder.nl> 
CC: @flevoland.nl>;  

@natuurmonumenten.nl>; @Natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: Reminder bijeenkomst parkeerbijdrage waterloopbos 
 
Beste , 

Drie weken geleden heb ik jullie een mail gestuurd naar aanleiding van het gesprek dat jullie hebben 
gehad met mijn collega’s op 20 september aangaande de invoering van de parkeerbijdrage in 
Waterloopbos. Ik heb hier geen reactie van jullie op mogen ontvangen. In onze beleving was 
afgesproken dat wij als Natuurmonumenten zouden worden betrokken bij de ambtelijke 
voorbereiding van het vervolggesprek op 14 november. Omdat ik niks meer had gehoord had ik vorige 
week maandag  gebeld. Als ik het goed vertaal hadden jullie het idee dat wij in eerste instantie 
niet betrokken zouden zijn, maar dat we pratende wijs concludeerde dat dit toch wel handig zou zijn. 
Dit past ook wat er afgesproken is in jullie vorige overleg. Naar ik begrijp is er een gesprek tussen de 
gemeente NOP en provincie Flevoland op 7 november.  zou nog met  bespreken wat 
handig was voor onze rol en dit terugkoppelen, tot heden heb ik hier niks over terug gehoord. 

Naar mijn mening is het niet zinvol om op de 14e voorstellen te bespreken die niet ambtelijk zijn voor 
besproken en we gezamenlijk kansrijk achten. Uit ons telefonisch onderhoud heb ik overgehouden 
dat  dit ook onderschreef. Ik ben dan ook wel benieuwd wat nu het voorstel is. Deze week zit ik 
zelf al vol en de week erna ga ik even met het gezin een weekje weg. 

Ik hoor graag zsm van jullie. 

 
 

Met vriendelijke groet,  

 

 
Beheereenheid Flevoland, Zwarte Meer en Marker Wadden 
Tel: 06-  
Kraggenburgerweg 21, 8317 RG, Kraggenburg  

 
 
 
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail  
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail  
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail  
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h. Nieuwe leden door medewerkers en bezoekers van bedrijven in de omgeving te benaderen 
 

5. Onderzoeken waar consensus te vinden is en het leggen van een gezamenlijke basis voor de notitie  
 
Ik hoor graag hoe jij tegen bovenstaande aankijkt. Zou jij evt. voorzitter/gespreksleider willen zijn? Ik heb kamer 
62 1,5 uur gereserveerd. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 

 

  

Gemeente Noordoostpolder  

Postbus 155, 8300 AD Emmeloord  

t: 06 -   

e: @noordoostpolder.nl  

w: www.noordoostpolder.nl   
 

 
 

Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: dinsdag 12 november 2024 17:24 
Aan: @flevoland.nl>;  
< @noordoostpolder.nl> 
Onderwerp: Telefoontje  
 
Dag, 
 
Net  gesproken over de optie morgen Biddinghuizen. Aangeven dat dit niet in te passen is in onze 
agenda’s en dat er voorbij gegaan wordt aan de bestuurlijke voorbereiding wat ook tijd behoeft. Ook eerlijk 
aangegeven dat ik niet gecharmeerd was van de manier van communiceren en de reactie die gegeven is n.a.v. 
een probleem  wat bij hen vandaan kwam. Ook de omstandigheden van  daarin meegenomen. 

 schrok ervan dat dit zo overgekomen was bij ons.. Omdat  de indruk gekregen heeft dat er vanuit 
Natuurmonumenten juist meegedacht werd etc. Op  vraag wanneer het bestuurlijk overleg nu zal 
plaatsvinden omdat hun al agenda bomvol is, heb ik aangegeven dat er gezocht wordt naar een datum over 2 
weken door het seretariaat en dat ik niet twijfel aan de kwaliteiten de secretariaten die vaker met dit bijltje 
gehakt hebben.  heeft aangegeven graag donderdag a.s. aanwezig is bij het ambtelijke overleg. Mochten we 
iets van te voren met  willen delen, dan ontvangt  dat graag per mail.  
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
  

Expertiseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail  
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- De afhankelijkheid van eigen vervoer is in de Noordoostpolder groot  

Er is in de Noordoostpolder geen fijnmazig OV-netwerk beschikbaar. Ook het Waterloopbos is 
matig ontsloten op het openbaar vervoer. De dichtstbijzijnde bushalte ligt op een afstand van ruim 
een kilometer. Inwoners zijn hier meer afhankelijk van de auto dan in andere delen van 
Nederland.  

 
- Betaald parkeren zorgt voor een barrière om het ‘verhaal van de Noordoostpolder’ te vertellen 

Als gemeente hechten wij er waarde aan dat de lokale cultuurhistorie en de bossen op een 
laagdrempelige manier te bezoeken zijn. Het Waterloopbos is één van de weinige 
rijksmonumenten in onze gemeente en is door provincie Flevoland aangewezen als icoon binnen 
de verhaallijn ‘watererfgoed’ van Perspectief Flevoland 2030. Als gemeente dragen wij het unieke 
verhaal van de Noordoostpolder graag uit naar inwoners en bezoekers. Een slagboom is dan 
geen visitekaartje en het zorgt voor een ongewenste barrière. Het zorgt er verder voor dat de 
cultuurhistorie van het Waterloopbos niet meer door iedereen gratis kan worden bezocht.  

 
De maatregel van Natuurmonumenten heeft daarom voor inwoners van onze plattelandsgemeente 
groter effect dan in stedelijke gebieden waar inwoners meer gewend zijn aan betaald parkeren en het 
openbaar vervoer fijnmaziger is. 
 
Betaald parkeren leidt tot negatieve neveneffecten 
Wij willen met u van gedachten wisselen over de negatieve neveneffecten van uw maatregel. Wij 
maken ons zorgen dat betaald parkeren leidt tot parkeren in de berm van de Voorsterweg en 
Repelweg. Wij schatten in dat een aanzienlijk deel van de huidige bezoekers van het Waterloopbos 
bestaat uit lokale mensen die regelmatig het bos bezoeken. Om die inschatting te staven zijn wij 
geïnteresseerd in de uitkomst van uw onderzoek naar de bezoekersstromen in het Waterloopbos, 
vooral met betrekking tot de herkomst van bezoekers en het aantal herhaalbezoeken van unieke 
bezoekers. Wij verwachten dat een deel van de lokale bezoekers hun auto op een alternatieve plek 
zal parkeren, zoals in de berm van de aangrenzende wegen of op particuliere terreinen. Ten aanzien 
van het parkeren kaarten wij het volgende aan:  
 
- Verkeersonveilige situaties en extra onderhoudskosten wegbeheer Voorsterweg 
De Voorsterweg is in ons eigendom en beheer. In 2024 investeren wij in een nieuwe veilige inrichting 
van de Voorsterweg, mede ten gunste van de bezoekers van het Waterloopbos. Wild parkeren in de 
bermen kan leiden tot: 

 Verkeersonveilige situaties: de doorstroming van het verkeer wordt belemmerd door remmend 
en optrekkend verkeer vanuit de bermen, voetgangers op de Voorsterweg en geparkeerde 
auto’s die het zicht ontnemen naar overstekende voetgangers en fietsers. 

 Schade aan de weg en de berm: parkeren in de berm kan bijvoorbeeld leiden tot verzakking 
van de opsluitbanden, beschadiging van de berm en modder op de weg. 

 
- Extra kosten door onderzoek naar en het instellen van een parkeerverbod  
Het invoeren van een parkeerverbod is niet eenvoudig. Op basis van de Wegenverkeersweg is 
parkeren in de berm toegestaan. Het instellen van een parkeerverbod strekt zich op basis van een 
uitspraak van het Gerechtshof Arnhem-Leeuwarden in 2016 niet meer uit over de berm van de weg. 
Een specifiek parkeerverbod voor de berm mag vanuit het oogpunt van proportionaliteit en 
evenredigheid alleen daar worden ingesteld waar objectief aantoonbaar sprake is van overlast door 
parkeren in de berm. Dit betekent dat de gemeente vanwege de maatregel van Natuurmonumenten 
extra capaciteit en middelen moet inzetten voor onderzoek naar en monitoring van parkeeroverlast. 
Wanneer er een parkeerverbod ingesteld is leidt dit tot extra inzet van handhavingscapaciteit. 
Wanneer er geen parkeerverbod ingesteld kan worden moeten wij overwegen om fysieke maatregelen 
te treffen om parkeren in de berm te ontmoedigen. Dit brengt kosten met zich mee.  
 
Uw besluit leidt daarmee tot negatieve neveneffecten die verder reiken dan uw beheersgebied. 
Daarover waren wij in de verkenningsfase graag met u in gesprek gegaan.  
 
Wij stellen een vervolggesprek op prijs 
Het college vindt het invoeren van betaald parkeren in het Waterloopbos geen wenselijke 
ontwikkeling. Naar aanleiding van deze brief gaan wij graag verder met u in gesprek om te komen tot 
een passende oplossing. Een gesprek waarbij wij enerzijds begrip hebben voor uw zoektocht naar 
inkomsten voor het beheer en onderhoud van het Waterloopbos en waarbij anderzijds rekening 
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gehouden wordt met de belangen van de gemeente. Wij vragen u vriendelijk om pas op de plaats te 
maken bij de uitrol van de parkeerbijdrage zolang onze gesprekken lopen.  

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
de secretaris,  de burgemeester,  





Aan 

Van 

Telefoonnummer 

Datum 

Stationsplein 1 

Postbus 2166 

3800 CD Amersfoort 

T (033) 479 70 00 

www.natuurmonumenten.nl 

IBAN NL 58 INGB 0666 0285 24 

BIC INGBNL2A 

KvK nr. 40516730 

Beste , 

Dank voor jullie constructief overleg 14 november jongsleden. We hebben daarin relatie, proces en 
inhoud rondom parkeren Waterloopbos besproken. We hebben (nogmaals) geconstateerd dat het 
proces niet geheel vlekkeloos verloopt. Hierin hebben we veel recente voorbeelden en uit een verder 
verleden besproken. Het gaat te ver om hier een gehele opsomming van het maken, maar de 
consequentie is dat de relatie tussen NM, gemeente en Provincie onder druk is komen te staan. 

Aanleiding is het voornemen van NM om betaald parkeren in te voeren in het Waterloopbos. Met deze 
inkomsten kan een deel van het exploitatie tekort worden ingevuld. Gemeente heeft principiële 
bezwaren tegen het heffen van parkeergelden. Omdat daarmee het visitekaartje van het rijksmonument 
onder druk komt te staan, er geen alternatieven als OV aanwezig zijn en men vreest voor risico’s buiten 
het terrein.  

Daarop heeft de gemeente i.s.m. de provincie een lijst met varianten opgesteld om alternatieve invulling 
voor betaald parkeren te bespreken tijdens het bestuurlijk overleg. De lijst zoals genoemd in ons 
ambtelijk overleg: 

1. Overname van bestaand parkeerterrein in eigendom of beheer door Gemeente
a. Eigendom overdracht is voor NM onbespreekbaar
b. Beheer zou geregeld kunnen worden middels huurovereenkomst
c. Schaalvoordeel voor gemeente i.v.m. beheer Voorsterweg
d. Voordeel voor NM is het wegvallen kosten parkeerplaats

2. Structurele bijdrage vanuit de gemeente voor recreatieve voorzieningen
a. Subsidie vanuit gemeente begroting gelijk aan begrote inkomsten betaald parkeren
b. In juni 2025 kan dit opgenomen worden in perspectief nota
c. In 2025 incidentele bijdrage, vanaf 2026 structurele bijdrage
d. Voorwaarde is geen betaald parkeren
e. Juridisch risico voor NM is (ongeoorloofde) staatssteun

3. Toevoegen van een (winstgevende) functie aan het gebied
a. Detail handel, verblijf recreatie of streekwinkel
b. Gemeente maakt planologisch (omgevingsplan) mogelijk
c. Toekomstige functie moet passen in gebied

4. Aanleggen van camperplaatsen
a. Voorbeeld is haven Urk 50 k€ / jaar (tarief is 18,- / 16,- per 24 uur)
b. Faciliteiten zoals elektra aansluiting, sanitair gebouw en service station nodig.
c. Mogelijk bezoekers buiten openingstijden in natuurgebied

5. Sponsoring van grote bedrijven
a. Vrienden van Waterloopbos
b. Korting op horeca en/of vergaderen

  
 

 
(06)
18 november 2024 

Document 10 - art. 5.1.2.e



Aan   
 

Datum  18 november 2024 
Pagina  2 van 3 

 

 

6. Bouwen van (betaalde) Oerr speelnatuur 
a. Mogelijkheid voor extra nieuwe leden 
b. Trekt ook andere doelgroep: gezinnen 
c. Combinaties met horeca 

 
7. Provinciale marketing inzetten voor Waterloopbos 

a. Bezoekers faciliteren om lid te worden van NM 
b. Schaal en omvang onduidelijk 
c. Opbrengst onduidelijk 

 
8. Entree heffen 

a. Theoretische mogelijkheid, maar veel praktische bezwaren en geen draagvlak onder 
alle partijen 

 
9. Parkeerbijdrage (betaald parkeren) 

a. Principiële bezwaren bij gemeente 
b. Onduidelijk onder welke omstandigheden dit wél een acceptabel scenario is 
c. Korting pakketten met horeca en/of vergaderen 
d. Generieke en specifieke oplossingen verder verkennen met partijen 

 
10. Gebied / streekfonds 

a. Gevuld met middelen uit windfonds 
b. Geschikt voor eenmalige activiteiten 
c. Project met beheer-na-inrichting 
d. Geen structurele bijdrage 

 
Vergelijkingsmatrix  
We hebben eerder in onze mail aangegeven dat alternatieven beter moet scoren op 3 doelen: 
structurele inkomsten, waarde toevoegen aan ons lidmaatschap om (nieuwe) leden te (blijven) trekken, 
bezoekersinformatie. 
 

 Structurele 
inkomsten 

Waarde 
lidmaatschap 

Bezoekers-
informatie 

Opmerking 

Overname 
parkeerterrein 

0 - - Baten én lasten parkeerplaats vallen 
weg, exploitatie (verschil) blijft 
hetzelfde 

Structurele 
bijdrage 
gemeente 

+ - - Hier zit voor NM (en gemeente) en 
juridisch risico in de vorm van 
(ongeoorloofde) staatssteun  

Nieuwe 
(winstgevende) 
functies 

0 - - Ontwikkelingen vallen niet binnen 
gebiedsmarketingplan Rijksmonument 
en Natuurgebied 

Aanleggen 
camperplaatsen 

+ + - Relatief snel en eenvoudig 

Sponsoring 
grote bedrijven 

+ + - Reeds bestaande activiteit binnen NM 

Oerrr 
Speelnatuur 

+ + - Reeds bestaande activiteit binnen NM 

Provinciale 
marketing 

- - - Bestaande afdeling(en) van NM 

Entree heffen    Geen draagvlak 
Betaald 
parkeren 

+ + + Inhoudelijk niet besproken met 
gemeente en/of provincie 

Gebied / 
streekfonds 

- - - Enkel geschikt voor (eenmalige) 
projecten. 



Aan   
 

Datum  18 november 2024 
Pagina  3 van 3 

 

 

 
Resumé: 

• Punt 1 (overname parkeerterrein) en 2 (structurele bijdrage) liggen in directie invloedssfeer van 
gemeente.  

• Punt 3 (nieuwe functies) kan, maar moet vooral inhoudelijk passen en onduidelijk wat het 
concreet op levert. 

• Punt 4 (aanleggen camperplaatsen) is het meest interessant, maar de nadelen en benodigde 
voorzieningen moeten in beeld worden gebracht 

• Punt 5 (Sponsoring grote bedrijven), punt 6 (Oerrr Speelnatuur) en punt 7 (Provinciale 
marketing) hebben geen toegevoegde waarde: dit doen we namelijk al. 

• Punt 8 (puur theoretisch, maar onhaalbaar) 
• Punt 9 (betaald parkeren) toestemming gemeente is niet nodig, maar wel wenselijk (i.r.t. de 

relatie) dat de gemeente zich inhoudelijk schaart achter dit voorstel. 
• Punt 10 (gebied / streekfonds) kan alleen voor projecten, daarmee wel interessant, maar niet 

voor dit vraagstuk. 
 
Voorstel van NM is om met de volgende onderwerpen verder te gaan: 

1. Overname parkeerterrein 
2. Structurele bijdrage gemeente 
3. Aanleggen camperplaatsen 
4. Betaald parkeren 

 
Graag willen we wel nog stil staan bij de consequenties om varianten niét mee te nemen. In het 
definitief memo moet hier ook een paragraaf aan geweid worden. Inclusief het proces als er toch te 
elfder ure een nieuwe variant op tafel komt. 
 
Processtappen: 

1. Op dit moment zijn de varianten nog te abstract voor bestuurlijke besluitvorming 
2. December benutten om ambtelijk het proces nog te verdiepen en een stap verder te brengen 

naar een definitieve beslis-notitie.  
3. Per variant zou een gedragen inhoudelijke afweging, zoals bovenstaand er moeten zijn, 

aangevuld met factor tijd en geld. 
a. Voor tijd zou een realistische doorlooptijd moeten worden benoemd 
b. Voor geld zou een goede indicatie moeten worden gegeven voor de kosten c.q. 

opbrengsten. 
4. In januari de bestuurlijke besluitvorming over het definitief memo.  
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Aan: @flevoland.nl; Amersfoort, René van 
@noordoostpolder.nl;  

@natuurmonumenten.nl 

CC: @noordoostpolder.nl; @flevoland.nl; 
@noordoostpolder.nl;  

@noordoostpolder.nl 

Onderwerp: afspraken Parkeerbijdrage Waterloopbos. 

Beste mensen, 

Ik kijk terug op een goed gesprek vrijdagochtend. Vanwege het wat haastige einde lijkt 
het me zinvol om per mail de afspraken te delen die we volgens mij hebben gemaakt. Ik 
hoor graag nog even van jullie of het zo klopt. 

 Natuurmonumenten heeft vertrouwen in het concept “parkeerbijdrage” maar hecht ook 
sterk aan samenwerking en partnerschap. Op aandringen van gemeente en provincie zet 
Natuurmonumenten daarom het uitrollen van de parkeerbijdrage tijdelijk on hold om 
gezamenlijk naar mogelijke alternatieven te kijken. 

 Het is van belang dat een zoektocht naar alternatieven zich richt op concrete kansen en een 
afgebakende doorlooptijd heeft. We spreken daarom af dat we elkaar over 5-6 weken weer 
ontmoeten en dat dit gesprek ambtelijk wordt voorbereid. Harold heeft toegezegd dat zijn 
secretariaat zorgt voor een passende datum. 

 Er zijn vooralsnog twee concrete opties langsgekomen om te verkennen: fondsen die 
gekoppeld zijn aan windenergie (Harold), of een rechtstreekse bijdrage door de gemeente 
(Rene). 

Voor zover ik me herinner hebben we geen concrete afspraken gemaakt over de 
ambtelijke voorbereiding. Wellicht wil de gemeente hier het voortouw nemen? Namens 
Natuurmonumenten zal  hier bij aanhaken.  

Met vriendelijke groet, 
 

 
Salland-Twente 

Hammerweg 67a 

7731 AL Ommen 
 

06   

www.natuurmonumenten.nl  

 
Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland. 

________________________________________________________________________________ 

Microsoft Teams Heeft u hulp nodig? 

Nu deelnemen aan de vergadering 

Vergadering-id: 362 153 808 360 

Wachtwoordcode: yhgQ5a 



5

 

Voor organisatoren: Vergaderopties 

 
Privacy en beveiliging 

________________________________________________________________________________ 

 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail 
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail 
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail 



Aan 

Van 

Telefoonnummer 

Datum 

Stationsplein 1 

Postbus 2166 

3800 CD Amersfoort 

T (033) 479 70 00 

www.natuurmonumenten.nl 

IBAN NL 58 INGB 0666 0285 24 

BIC INGBNL2A 

KvK nr. 40516730 

Beste , 

Dank voor jullie constructief overleg 14 november jongsleden. We hebben daarin relatie, proces en 
inhoud rondom parkeren Waterloopbos besproken. We hebben (nogmaals) geconstateerd dat het 
proces niet geheel vlekkeloos verloopt. Hierin hebben we veel recente voorbeelden en uit een verder 
verleden besproken. Het gaat te ver om hier een gehele opsomming van het maken, maar de 
consequentie is dat de relatie tussen NM, gemeente en Provincie onder druk is komen te staan. 

Aanleiding is het voornemen van NM om betaald parkeren in te voeren in het Waterloopbos. Met deze 
inkomsten kan een deel van het exploitatie tekort worden ingevuld. Gemeente heeft principiële 
bezwaren tegen het heffen van parkeergelden. Omdat daarmee het visitekaartje van het rijksmonument 
onder druk komt te staan, er geen alternatieven als OV aanwezig zijn en men vreest voor risico’s buiten 
het terrein.  

Daarop heeft de gemeente i.s.m. de provincie een lijst met varianten opgesteld om alternatieve invulling 
voor betaald parkeren te bespreken tijdens het bestuurlijk overleg. De lijst zoals genoemd in ons 
ambtelijk overleg: 

1. Overname van bestaand parkeerterrein in eigendom of beheer door Gemeente

2. Structurele bijdrage vanuit de gemeente voor recreatieve voorzieningen
a. In juni 2025 kan dit opgenomen worden in perspectief nota
b. In 2025 incidentele bijdrage, vanaf 2026 structurele bijdrage
c. Voorwaarde is geen betaald parkeren

3. Toevoegen van een (winstgevende) functie aan het gebied
a. Detail handel, verblijf recreatie of streekwinkel
b. Gemeente heeft intentie planologisch (omgevingsplan) mogelijk, onder voorbehoud van

bezwaar en regelgeving

4. Aanleggen van camperplaatsen
a. Voorbeeld is haven 
b. Camperplaats Lelystad

5. Sponsoring van grote bedrijven
a. Vrienden van Waterloopbos
b. Korting op horeca en/of vergaderen

6. Bouwen van (betaalde) Oerr speelnatuur
a. Mogelijkheid voor extra nieuwe leden
b. Trekt ook andere doelgroep: gezinnen
c. Combinaties met horeca

7. Provinciale marketing (v inzetten voor Waterloopbos
a. Gemeente en Provincie Visit Flevoland inzetten
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b. Bezoekers faciliteren om lid te worden van NM 
c. Schaal en omvang onduidelijk 
d. Opbrengst onduidelijk 

 
8. Entree heffen 

a. Theoretische mogelijkheid, maar veel praktische bezwaren en geen draagvlak onder 
alle partijen 

 
9. Parkeerbijdrage (betaald parkeren) 

a. Principiële bezwaren bij gemeente 
b. Inhoudelijk niet besproken 

 
10. Gebied / streekfonds 

a. Geschikt voor eenmalige activiteiten 
b. Project met beheer-na-inrichting 
c. Geen structurele bijdrage 

 
Processtappen: 
 

1. Gesprekverslag NM 
2. Concept notitie Provincie 
3. Ambtelijk bespreken 18 december 
4. In januari de bestuurlijke besluitvorming over het definitief memo.  
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Op 4 dec 2024 om 18:38 heeft @natuurmonumenten.nl> het 
volgende geschreven: 

  
Dag ,  
 
Dank voor de terugkoppeling. Ik had je autoreply al ontvangen. Ik hoor graag wanneer 
de notitie gereed is. 
 

Met vriendelijke groet,  

vriendelijke groet,  

 
06  

 
   
 

 
Van: @flevoland.nl> 
Verzonden: Wednesday, December 4, 2024 11:05:16 AM 
Aan: @Natuurmonumenten.nl> 
CC: @flevoland.nl>; ' 

@noordoostpolder.nl>;  
@natuurmonumenten.nl> 

Onderwerp: RE: Voorbereiding scenario's alternatieven parkeerbijdrage Waterloopbos  
 
Dag , 
 
De afgelopen dagen ben ik . Vandaag ben ik weer 
gestart met het oppakken van mijn werkzaamheden. Ik verwacht vandaag een inschatting te 
kunnen maken wanneer de notitie als concept rondgestuurd kan worden met als doel het verder 
te bespreken en te verdiepen tijdens onze afspraak. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
  

Expertiseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: dinsdag 3 december 2024 17:06 
Aan: @flevoland.nl> 
Onderwerp: RE: Voorbereiding scenario's alternatieven parkeerbijdrage Waterloopbos 
 
Dag , 
 
Lukt het met het schrijven van de bespreeknotitie? Lig je nog op planning om die begin deze week te 
versturen? 
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Met vriendelijke groet,  

 
 

06  
 
 
 

Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: woensdag 27 november 2024 17:25 
Aan: @Natuurmonumenten.nl> 
Onderwerp: RE: Voorbereiding scenario's alternatieven parkeerbijdrage Waterloopbos 
 
Dag , 
 
Ik verwacht een eerste opzet begin volgende week te kunnen delen. Met de opmerking dat we 
met z’n allen per mail nog aanvullingen kunnen doen en in de ambtelijke voorbereiding 
gezamenlijk de vergelijkingsmatrix invullen en voorkeursscenario’s en vervolg kunnen 
aangeven. Ik heb sowieso nog een vraag over de kolom die jullie in het voorbeeld 
vergelijkingsmatrix hebben opgenomen dit gaat over bezoekersinformatie. In eerdere 
gesprekken is deze niet naar voren gekomen. Kun je me aangeven wat hier mee bedoeld wordt. 
Is dit monitoring van aantallen, gaat dit over een informatiepaneel richting bezoekers? Ik hoor 
graag je teolichting.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Provincie Flevoland 
Afdeling Strategie en Beleid 

 
  

 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: woensdag 27 november 2024 14:47 
Aan: @flevoland.nl> 
Onderwerp: RE: Voorbereiding scenario's alternatieven parkeerbijdrage Waterloopbos 
 
Dag , 
 
Ik had vandaag  ook al aan de lijn. Even voor mijn beeldvorming, je schrijft hieronder dat je deze 
tijd hebt voor een bespreeknotitie. Ik neem aan dat je deze eind deze week rond stuurt? Wat 
verwacht je vervolgens van ons? Moet ik input van mijn organisatie verzamelen en meenemen naar 
18 december? Moet ik alleen naar de inhoud kijken of ook de vorm? Is er een manier (bijvoorbeeld 
via Teams) om sneller samen in het document te werken? 
 
Ik ga een verkorte notitie van ons eerdere gesprek sturen, wat zich beperkt tot het gespreksverslag 
zodat we dat formeel goed vast hebben liggen. Jij noemde 2 camperplaatsen als referentie, de haven 
van Urk en een andere, maar die kon ik niet meer reproduceren, welke was dat? 
 

Met vriendelijke groet,  
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uitgewerkt om tijdens het bestuurlijk overleg te behandelen. Daarnaast denken we dat er op woensdag 18 
onvoldoende tijd zal zijn om de notitie volledig af te ronden. In onze ogen zouden we op dit moment een 90%-
versie moeten hebben, maar dat is nu nog niet het geval. 
 
In overleg met  heb ik afgesproken dat wij de inleiding, tot de scenario’s, herschrijven tot een 
kwalitatief goed stuk. Om ruis en misverstanden te voorkomen, wil ik je vooraf vragen of je hiermee akkoord 
gaat. 
 
Daarnaast ontbreekt er nog belangrijke inhoud bij de scenario’s, zoals informatie over: 

 Financiën (structurele inkomsten/structurele kostenreductie) 
 Tijdsplanning (korte, middellange en lange termijn invoering) 

 
Omdat ik geen inhoudelijk expert ben op het gebied van de verschillende scenario’s, en  evenmin, 
kunnen wij op 18 december geen inhoudelijke input leveren over de financiële aspecten en ook niet 
beoordelen of deze in lijn zijn met onze verwachtingen. Ik ging ervan uit dat jij deze inhoud zou aanleveren, 
klopt dat? Zo ja, kun je deze informatie vóór de 18e naar ons sturen, zodat ik hier tijdig navraag over kan doen? 
 
Als bovenstaande niet lukt, moeten wij helaas concluderen dat de stukken niet voldoende gereed zijn voor het 
bestuurlijk overleg. Ik hoor graag jouw mening hierover. 
 
Met vriendelijke groet,  

 
 

06  
 

 
 

Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: vrijdag 6 december 2024 13:05 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>;  

@natuurmonumenten.nl>; @noordoostpolder.nl>;  
@flevoland.nl> 

Onderwerp: DOCUVITP-#3347187-v3-Bespreeknotitie_Scenario_s_Waterloopbos_ 
 
Dag allen, 
 
Excuses voor de enige vertraging. Ivm  ben ik niet eerder toegekomen aan de notitie. Ik heb alle 
besproken zaken en overige input die is aangeleverd getracht te verwerken in een eerste concept gezamenlijke 
gespreksnotitie voor BO Waterloopbos. Op woensdag 18 december staat er een vervolg overleg in onze 
agenda’s. Er staan nog een aantal geel gearceerde stukken in omdat we deze volgens mij nog even gezamenlijk 
moeten doorlopen of dit correct is. Mijn voorstel is om dan vervolgens gezamenlijk te kijken naar de 
vergelijkingsmatrix en deze gezamenlijk in te vullen. Hier zullen een aantal voorkeursscenario’s uit volgen die 
qua procesmatigheid/besluitvorming ook aanvullende toelichting behoeven. Het is slechts een eerste aanzet 
en een voorstel hoe de 19e in te vullen…. Ik hoor graag reactie of de eerste bevindingen die we mee kunnen 
nemen naar de 19e december. Alvast een goed weekend toegewenst. 
 
Hartelijke groet, 
 

 
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail  
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- Welke aanvullende randvoorwaarden dienen te worden betrokken bij de verdere zoektocht en uitwerking van de 
scenario’s? 
 
- Welke doorlooptijd is realistisch en haalbaar met inachtneming van eventuele besluitvorming (qua tijd, geld, 
kwaliteit)? 
 
Graag hoor ik ook van jullie of dit de agendapunten/bespreekpunten zijn of dat er nog wijzigingen/aanvullingen 
meegenomen moeten worden.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
  

Expertiseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 

Van: @noordoostpolder.nl>  
Verzonden: donderdag 19 december 2024 12:49 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>;  

@natuurmonumenten.nl>; @flevoland.nl>;  
@flevoland.nl> 

Onderwerp: Terugkoppeling gesprek 
 
Goedemiddag allen, 
 
We hadden woensdag ruim de tijd gepland, maar het einde verliep alsnog wat gehaast.  
 
Ik merkte dat we op ambtelijk niveau worstelen met een goede invulling van onze opdracht. Zoeken we scenario’s om 
het totale exploitatietekort (ca  van Natuurmonumenten voor het Waterloopbos te verkleinen, of gaat het 
specifiek om scenario’s als alternatief voor de geschatte inkomsten van de parkeerbijdrage (40-50k)?  
 
In mijn veronderstelling gaat het om het laatste, maar bij het uitwerken van de scenario’s loopt dit soms door elkaar. 
Bijvoorbeeld bij scenario 1, overname van beheer en onderhoud van het parkeerterrein, hierbij gaat het niet om meer 
inkomsten voor Natuurmonumenten (als alternatief voor de parkeerbijdrage), maar om het reduceren van kosten (ten 
behoeve van het verkleinen van het exploitatietekort van het Waterloopbos). Dat maakt het complex. Eigenlijk zouden 
we ons moeten focussen op de scenario’s die bijdragen aan het alternatief voor de parkeerbijdrage (40-50k). 
Gaandeweg rijst bij mij wel de vraag: al zou je alle verwachte inkomsten van alle scenario’s bij elkaar optellen, dan is 
het maar de vraag of daarmee het exploitatietekort opgelost is. Hoe kijkt Natuurmonumenten daar tegenaan? 
 
Uitgaande van onze opdracht om alternatieve inkomsten te zoeken voor de verwachte inkomsten voor de 
parkeerbijdrage is de bespreeknotitie ons uitgangspunt. Deze notitie leggen we zo compleet mogelijk voor aan de 
bestuurders. Hierin kunnen we wat mij betreft ook een inkijkje geven in de worsteling, om vervolgens richting te 
vragen vanuit de bestuurders. Met welke scenario’s gaan we verder binnen de scope van onze opdracht? Mijn 
voorstel is dus om het bestuurlijk overleg sowieso te laten staan. 
 
Zo wat bespiegelingen na ons overleg, hopelijk dragen deze bij aan een constructief vervolg van de besprekingen. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 
  
Gemeente Noordoostpolder  
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord  
t: 06 -   
e: @noordoostpolder.nl  
w: www.noordoostpolder.nl  

.



Document 17

Gespreksnotitie 

Aanleiding 
Het Waterloopbos wordt gezien een zeer bijzonder gebied met een grote 
cultuurhistorische waarde, rijksmonument en uniek in Europa, misschien zelfs in de 
wereld.  

Vereniging Natuurmonumenten (Natuurmonumenten), de terreinbeherende organisatie 
van dit natuurgebied, wil het waterloopbos graag  behouden en met trots tonen aan haar 
bezoekers. Met circa 111.000 bezoekers in 2024 en een ambitie om te groeien naar 
200.000 bezoekers heeft het Waterloopbos een regionale en landelijke 
aantrekkingskracht. Het gebied vrij toegankelijk houden, het erfgoed behouden voor de 
volgende generaties en de bijzondere verhalen vertellen, zorgen er voor dat 
Natuurmonumenten kosten maakt in het Waterloopbos. Deze kosten van het reguliere 
beheer (het onderhoud) worden maar gedeeltelijk gedekt door beschikbare subsidie 
zoals de SNL (provinciaal) of SIM (landelijk).  
Natuurmonumenten is vanaf het moment van oprichting een ledenorganisatie geweest. 
Deze leden dragen dan niet alleen in (politieke) stem, maar ook financieel voor een 
belangrijk deel bij aan het beheer en instandhouding van alle gebieden. Ondanks 
inkomsten vanuit ledencontributie en de beschikbare subsidies blijft er een gat zitten in 
de exploitatie van een gebied. Vanuit landelijk beleid van Natuurmonumenten wordt het 
heffen van een parkeerbijdrage gezien als alternatieve-inkomstenbron. Daarbij ziet 
Natuurmonumenten deze maatregel als stimulans voor ledenwerving en bron van 
bezoekersinformatie (aantal bezoekers, verblijfsduur ed.)   

Gemeente Noordoostpolder was onaangenaam verrast met de aangekondigde 
maatregel om betaald parkeren in te voeren in het Waterloopbos. Het college van B&W 
heeft via een bestuurlijke brief aan Natuurmonumenten op 7 februari 2024 kenbaar 
gemaakt dat het zich onvoldoende betrokken voelt in de verkenning van 
Natuurmonumenten naar alternatieve inkomsten voor beheer en onderhoud van het 
Waterloopbos. Tevens vindt de gemeente dat het de invoering van een parkeerbijdrage 
om diverse redenen geen wenselijke ontwikkeling voor de inwoners van de gemeente is. 
Daarnaast heeft de gemeenteraad van Noordoostpolder via motie 2024-02-16 het 
college van B&W op 26 februari 2024 unaniem verzocht om een beroep te doen op 
Natuurmonumenten om het voornemen tot het heffen van parkeergelden in te trekken. 

Provincie Flevoland kent verschillende rollen als het gaat om betrokkenheid bij het 
Waterloopbos. Als subsidieverstrekker verleend zij via SNL een reguliere beheersubsidie 
aan Natuurmonumenten. (Er is van 2017 tot en met 2024 in totaal € 77.749 subsidie 
verleend voor het bosbeheer.)  Daarnaast zijn via diverse incidentele subsidies grote 
bedragen geïnvesteerd. om de ontwikkelingen in het gebied mede mogelijk maken (3,3 
miljoen).  Dit geldt in mindere mate ook voor gemeente Noordoostpolder die afgelopen 
jaren via incidentele subsidies aan Natuurmonumenten a  € 390.036 verstrekt heeft ten 
behoeve van bereikbaarheid en recreatieve voorzieningen, zoals een cofinanciering in 
het ZZL-project ‘Waardevol Waterloopbos’ (€ 214.286), een bijdrage in realisatie en 
beheer van een fietspont (€ 26.050) en groot onderhoud aan fietspaden in het 
beheersgebied (€ 149.700). Daarnaast heeft gemeente Noordoostpolder recent 
geïnvesteerd in het veiliger en toegankelijker maken van het Waterloopbos via groot 
onderhoud en herinrichting van de Voorsterweg. 

Beide overheidspartijen zien zichzelf als mede-partner in de ontwikkeling van het gebied 
en daarmee ook als serieuze gesprekspartner in beslissingen/maatregelen die een 



mogelijk effect hebben op de eerder gedane gezamenlijke investeringen.  
 
Ambtelijk vervolgproces 
Bestuurlijk is afgesproken daarom om gezamenlijk op korte termijn (6 weken)  te komen 
met een aantal oplossingen (scenario’s) die voorzien in een oplossing voor de opgave die 
voorligt. 
  
Scope opgave 
In het ambtelijk traject is de opgave in eerste instantie als volgt geformuleerd: “Welke 
scenario’s (afzonderlijk en/of in combinatie),  zijn denkbaar om (een deel) van het 
exploitatietekort dat Natuurmonumenten heeft om het Waterloopbos vrij toegankelijk te 
houden, het erfgoed te behouden voor de volgende generaties en de bijzondere verhalen 
te vertellen, te dekken?” 
Eerder is gesproken over verwachte parkeerbijdrage en toename van leden-contributie 
van  totaal €40.00-50.000 gemiddeld per jaar.  
 
Echter is uit het moeizame ambtelijke vervolg-proces geconcludeerd dat dit (wellicht) 
niet de gezamenlijke scope is van de bestuurlijke opdracht die is voorgelegd. 
Natuurmonumenten heeft, zoals is gebleken tijdens het ambtelijk proces, jaarlijks te 
maken met een exploitatie-tekort die velen malen groter is dan de eerder genoemde 
extra  inkomsten van totaal €40.00-50.000 gemiddeld per jaar. Parkeerbijdrage wordt 
vanuit landelijk beleid gezien als alternatieve-inkomstenbron maar niet als mogelijke 
oplossing om het gat in de exploitatie-begroting van natuurgebieden te dichten. Hiervoor 
zijn veel meer keuzes/oplossingen/maatregelen noodzakelijk.    
Vanuit Natuurmonumenten is uitgegaan dat de volgende opgave voorligt:  
“Welke alternatieve inkomstenbronnen kunnen Natuurmonumenten vanaf korte termijn 
(vanaf 2025)  €40.000-50.000 opleveren. En hebben (bij voorkeur) ook het bijkomstige 
positieve effect op ledenwerving en bezoekersinformatie”.   
 
Daarbij is niet goed helder over wat voor termijn (planscope) de eventuele scenario’s  
een oplossing voor moeten bieden. 
 
Scenario’s 
Onderstaande doorlopen scenario’s zijn besproken geweest zonder de gezamenlijke 
scope van de opgave en het termijn waarvoor het geldend is, volledig helder te hebben 
geformuleerd. 
 

1. Overname van beheer & onderhoud parkeerterrein 
Met een overeenkomst tussen gemeente en Natuurmonumenten kan de gemeente de 
onderhouds- en beheerwerkzaamheden overnemen. Deze maatregel zorgt niet voor 
extra inkomsten maar een reductie in de (exploitatie)kosten. 
 

2. Meerjarige (subsidie)bijdrage vanuit gemeente voor recreatieve infrastructuur en 
voorzieningen 
Met een meerjarige subsidiebijdrage kan worden voorzien in beheer en behoud van de 
recreatieve infrastructuur en voorzieningen. Per jaar worden er afspraken gemaakt welke 
resultaten behaald worden.  
 

3. Toevoegen van (winstgevende) functie aan het gebied 
Middels pacht kan ruimte verhuurd worden aan detailhandel of agrarische ondernemer 
voor de verkoop van  bv. van natuurproducten en streekproducten aan de bezoeker. Op 
dit moment is er in het bezoekerscentrum een zeer beperkte verkoop van producten, 



terwijl in bezoekerscentra in den lande vaak een breder assortiment natuurproducten en 
gerelateerde cadeauartikelen aangeboden wordt. 
 

4. Aanleggen camperplaatsen  
Op verharde oude parkeerterrein nabij beheerschuur kunnen camperplekken 
gerealiseerd worden mits het vergunning-technisch mogelijk is. Eenmalige investeringen 
moeten gedaan worden voor de inrichting van een verblijfsvoorziening. Ook dient hier er 
een formele omgevingsvergunningprocedure voor worden doorlopen. 
 

5. Sponsorbijdrage omringende bedrijven 
Met ondersteunen van Natuurmonumenten bij het opzetten van een sponsorclub 
bestaande uit een groep bedrijven die vanuit maatschappelijk verantwoord ondernemen 
‘vriend van het Waterloopbos’ worden. In de nabije omgeving zijn of worden diverse grote 
ondernemingen en instellingen gevestigd die de ligging nabij het rijkmonument 
Waterloopbos waarderen. Denk aan het NLR, het RDW, de DNW, de Politieacademie, 
Fletcher Hotel Marknesse, Netl, Royal Huisman en andere nieuwe initiatieven in de 
komende jaren. Deze bedrijven kunnen mogelijk vanuit lokale maatschappelijke 
betrokkenheid en duurzaamheidsprincipes een bijdrage doen aan de instandhouding 
van het Waterloopbos Het biedt ook de mogelijkheid om de werknemers van de 
bedrijven bewust te maken van het werk van Natuurmonumenten en de 
vitaliteitsmogelijkheden die de nabije natuur biedt aan medewerkers. 
 

6. Realisatie speelvoorziening OERR Speelnatuur (betaalde faciliteit voor niet-leden) 
Voorziening, speciaal voor kinderen waar kinderen eindeloos kunnen ravotten, klimmen, 
kliederen en klauteren. Deze voorziening is ook elders op terreinen van 
Natuurmonumenten en vraagt eerst om eenmalige investeringen. Opm. In de 
subsidieverlening vanuit Provincie Flevoland is al wel een bijdrage verleend om 
speelnatuur te ontwikkelen in de toekomst.   
 

7. Heffen van parkeerbijdrage 
Niet-leden van Natuurmonumenten moeten betalen voor het parkeren van de auto op 
het hoofd-parkeerterrein van Natuurmonumenten. 
Hiervoor zijn verschillende uitvoeringsvarianten denkbaar: 

a. Parkeer Management Systeem: een inrit en uitrit met slagbomen en 
kentekenherkenning 

b. Parkeerapp: betalen via een app op de mobiele telefoon. Deze aanpak is nog 
niet beschikbaar, maar wordt momenteel speciaal ontwikkeld voor 
Natuurmonumenten. 
Extra opties??? 

c.  (Vrijwillige parkeerbijdrage middels zuil) 
d. Lang parkeren, waarbij alleen de bezoekers die langer dan 2 uur verblijven 

gevraagd wordt om een parkeerbijdrage  
 

8. Extra campagne-inzet 
Door provincie en gemeente kan via extra campagne-inzet van Visit Flevoland en Visit 
Noordoostpolder inwoners en bezoekers bewust gemaakt worden van de USP’s van 
Waterloopbos en de bijkomende kosten voor beheer en onderhoud van de bos- en 
natuurgebieden. Dit  zodat Natuurmonumenten meer bezoekers trekt en structurele 
inkomsten verkrijgt via ledenwerving. Hier staat uiteraard tegenover dat meer gratis 
parkerende leden leidt tot minder parkeerinkomsten. Ook kan een verblijfsarrangement 
incl. “proef”lidmaatschap ingezet worden waarbij de natuurbeleving van Waterloopbos 
onder de aandacht komt via de verblijfssector (hotels, vakantiepark)en wordt ingezet op 



het vergroten van het aantal leden. 
 

9. Meerjarige bijdrage vanuit streek- of windfonds 
Vooralsnog zijn dit eenmalige bijdragen die uitgekeerd worden t.b.v. een project of 
voorziening. 
 
Afwegingskader 
Om de kansrijkheid van de verschillende scenario’s te kunnen beoordelen is tevens 
ambtelijk een vergelijkingsmatrix opgesteld. Deze is echter nog niet ingevuld: 
 
 
 

 
3 voldoet goed 
2 voldoet redelijk 
1 voldoet minimaal 
0 voldoet niet 
 
 
 
 
 
*De ontwikkelagenda Waterloopbos richt zich op meerdere aspecten: Een nieuwe entree, met als publiekstrekker het 
kunstwerk Deltawerk, een parkeervoorziening en de verbetering van de bereikbaarheid en aanrij-infrastructuur 
(wandelen, fietsen, auto’s), Aanleg van Waterloopspeelbos, Beter lees- en beleefbaar maken van enkele 
modelplaatsen, Multimediale presentatie van ‘Building with nature’ als voorbeelden van de waterloopkunde van de 
21e eeuw; een nieuw entreegebouw met horeca en speelgelegenheid; Het in stand houden van de 
hoofdwaterstructuur: de bloedsomloop van het Waterloopbos; Het ontwikkelen van themaroutes (met o.a. 
augmented reality) en impuls communicatie en marketing.  

  

 

 

 
 

 

Scenario’s  Vaste inkomsten Waarde 
voor/stimulering 
ledenwerving 
NM 

Generen 
van 
bezoekers
informatie
(data) 

Realisatietermijn 
(kort, 
middellange, 
lange termijn) 

Instemming 
van partijen 

Toelichting 

1       
2       
3       
4       
5       
6       
7       
8       
9       



Voortgang proces en voorbereiding Bestuurlijk overleg 
Ambtelijk is geconcludeerd dat door de verschillende interpretaties over vertrekpunt , 
randvoorwaarden en termijn (scope),  er nog geen concrete alternatieve scenario’s voorgelegd 
kunnen worden ter verdieping of besluitvorming. Echter is het wel van belang een bestuurlijke 
overeenstemming te bereiken over de volgende punten: 
 
- Overeenstemming over de scope van vraag die voorligt: 
 
“Welke scenario’s (afzonderlijk en/of in combinatie),  zijn denkbaar om (een deel) van het 
exploitatietekort (besproken netto €40.000-50.000) dat Natuurmonumenten heeft om het 
Waterloopbos vrij toegankelijk te houden, het erfgoed te behouden voor de volgende generaties 
en de bijzondere verhalen te vertellen, te dekken?” of   

“Welke alternatieve inkomstenbronnen kunnen Natuurmonumenten vanaf korte termijn (vanaf 
2025)  €40.000-50.000 opleveren. En hebben (bij voorkeur) ook het bijkomstige positieve effect 
op ledenwerving en bezoekersinformatie”.   

- Overeenstemming over het termijn waarop een mogelijk scenario moet voorzien van een 
oplossing (planscope 5 of 10 jaar?) 

- Welke aanvullende randvoorwaarden dienen te worden betrokken bij de verdere uitwerking van 
de scenario’s? 

-  Welke doorlooptijd is realistisch en haalbaar met inachtneming van eventuele besluitvorming 
(qua tijd, geld, kwaliteit)?  
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Van: Harold Hofstra
Verzonden: dinsdag 7 januari 2025 13:24
Aan:
CC: ;  
Onderwerp: Re: verzoek belafspraak

Akkoord. 

Met vriendelijke groet, 
H.J. (Harold) Hofstra 
Gedeputeerde 
Financiën, natuur, energie, recreatie, toerisme & sport. 
Telefoon: 0320  
www.flevoland.nl 

 m         m    
m

Verstuurd vanaf mijn iPad 

Op 7 jan 2025 om 10:51 heeft  het volgende geschreven: 

Dag Harold, 
Zie voorstel  hieronder. Ben jij ermee akkoord dat ik dit als reactie stuur naar  

? 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Secretariaat gedeputeerde dhr. H.J. Hofstra 
................................................................................ 
Provincie Flevoland 
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad 
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad 
................................................................................ 
T: 0320-  

E: @flevoland.nl 
................................................................................. 
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Van:  < @flevoland.nl>  
Verzonden: maandag 23 december 2024 12:39 
Aan: @natuurmonumenten.nl 
CC:  < @flevoland.nl> 
Onderwerp: RE: verzoek belafspraak 
Beste , 
Helaas is er iets tussen gekomen waardoor het voorgestelde moment niet door kan gaan. Ik 
kom er bij u op terug met een nieuw voorstel.  
Met vriendelijke groet, 

 
Secretariaat gedeputeerde dhr. H.J. Hofstra 
................................................................................ 
Provincie Flevoland 
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad 
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad 
................................................................................  
T: 0320-  

E: @flevoland.nl  
................................................................................. 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: donderdag 19 december 2024 08:27 
Aan:  @flevoland.nl> 
Onderwerp: Re: verzoek belafspraak 
Beste ,  
Dat past prima.  
Ik ontvang graag een vergaderverzoek.  
Groet, 

 
Verzonden vanuit Outlook voor iOS 

 
Van:  < @flevoland.nl> 
Verzonden: Wednesday, December 18, 2024 2:31:58 PM 
Aan: @Natuurmonumenten.nl> 
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CC:  < @flevoland.nl> 
Onderwerp: RE: verzoek belafspraak  
Geachte , 
Bedankt voor uw bericht. Past het u op maandag 6 januari 9:45-10:00 uur? Zo ja, zal ik u een 
vergaderverzoek sturen? 
Met vriendelijke groet, 

 
 

Secretariaat gedeputeerde dhr. H.J. Hofstra 
................................................................................ 
Provincie Flevoland 
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad 
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad 
................................................................................  
T: 0320-  

E: @flevoland.nl  
................................................................................. 

Van: @Natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: woensdag 18 december 2024 14:03 
Aan: Harold Hofstra @flevoland.nl> 
Onderwerp: verzoek belafspraak 
Geacht secretariaat,  
Ter voorbereiding van ons bestuurlijk overleg op 9 januari, zou ik graag de agenda kort 
voorbespreken met Harold Hofstra. Is het mogelijk een belafspraak in te plannen op 
maandagmorgen 6 januari of dinsdagmorgen 7 januari? Een kwartier lijkt me ruim voldoende.  
Ik ontvang graag een voorstel.  

Met vriendelijke groet,  

 
  

Flevoland  

Hammerweg 67a 
7731 AL Ommen 

 

06  
 

www.natuurmonumenten.nl  

 

  

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.  
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................................................................................ 
Provincie Flevoland 
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad 
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad 
................................................................................ 
T: 0320-  

E: @flevoland.nl 
................................................................................. 

Van: @Natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: woensdag 18 december 2024 14:03 
Aan: Harold Hofstra @flevoland.nl> 
Onderwerp: verzoek belafspraak 

Geacht secretariaat,  
Ter voorbereiding van ons bestuurlijk overleg op 9 januari, zou ik graag de agenda kort 
voorbespreken met Harold Hofstra. Is het mogelijk een belafspraak in te plannen op 
maandagmorgen 6 januari of dinsdagmorgen 7 januari? Een kwartier lijkt me ruim voldoende. 
Ik ontvang graag een voorstel.  

Met vriendelijke groet,  

 
 

Flevoland  

Hammerweg 67a 
7731 AL Ommen 
06  
www.natuurmonumenten.nl

  

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.  

***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail 





Onderwerp: 
Initiatief invoeren parkeerbijdrage Waterloopbos 

Genodigden: 
Natuurmonumenten,  ( ) 
Natuurmonumenten,  ( ) 
Gemeente Noordoostpolder, R. van Amersfoort (wethouder) 
Provincie Flevoland, Harold Hofstra (gedeputeerde) 

Ambtelijke ondersteuning: 
Natuurmonumenten:  
Gemeente Noordoostpolder:  
Provincie Flevoland:  

Agendapunten: 
1. Opening met welkom
2. Terugblik eerder bestuurlijk overleg 20 sept jl:

Door  toegezonden afsprakenlijstje:

- Natuurmonumenten heeft vertrouwen in het concept “parkeerbijdrage” maar hecht ook sterk aan

samenwerking en partnerschap. Op aandringen van gemeente en provincie zet Natuurmonumenten

daarom het uitrollen van de parkeerbijdrage tijdelijk on hold om gezamenlijk naar mogelijke

alternatieven te kijken.

- Het is van belang dat een zoektocht naar alternatieven zich richt op concrete kansen en een

afgebakende doorlooptijd heeft. We spreken daarom af dat we elkaar over 5-6 weken weer ontmoeten

en dat dit gesprek ambtelijk wordt voorbereid. Harold heeft toegezegd dat zijn secretariaat zorgt voor

een passende datum.

- Er zijn vooralsnog twee concrete opties langsgekomen om te verkennen: fondsen die gekoppeld zijn

aan windenergie (Harold), of een rechtstreekse bijdrage door de gemeente (Rene).

3. Stand van zaken en conclusie van het ambtelijk vooroverleg. Bijlage: bespreeknotitie.

4. Afspraken vervolg

5. Rondvraag en afsluiting

Agenda Bestuurlijk 
Overleg Waterloopbos 

Registratienummer: 
3355983 

*3355983*

Locatie:  Provinciehuis Flevoland 
Datum en tijd: 9 januari 2025, 11.00-12.00 uur 
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Gespreksnotitie 

Aanleiding 
Het Waterloopbos wordt gezien een zeer bijzonder gebied met een grote 
cultuurhistorische waarde, rijksmonument en uniek in Europa, misschien zelfs in de 
wereld.  

Vereniging Natuurmonumenten (Natuurmonumenten), de terreinbeherende organisatie 
van dit natuurgebied, wil het waterloopbos graag  behouden en met trots tonen aan haar 
bezoekers. Met circa 111.000 bezoekers in 2024 en een ambitie om te groeien naar 
200.000 bezoekers heeft het Waterloopbos een regionale en landelijke 
aantrekkingskracht. Het gebied vrij toegankelijk houden, het erfgoed behouden voor de 
volgende generaties en de bijzondere verhalen vertellen, zorgen er voor dat 
Natuurmonumenten kosten maakt in het Waterloopbos. Deze kosten van het reguliere 
beheer (het onderhoud) worden maar gedeeltelijk gedekt door beschikbare subsidie 
zoals de SNL (provinciaal) of SIM (landelijk).  
Natuurmonumenten is vanaf het moment van oprichting een ledenorganisatie geweest. 
Deze leden dragen dan niet alleen in (politieke) stem, maar ook financieel voor een 
belangrijk deel bij aan het beheer en instandhouding van alle gebieden. Ondanks 
inkomsten vanuit ledencontributie en de beschikbare subsidies blijft er een gat zitten in 
de exploitatie van een gebied. Vanuit landelijk beleid van Natuurmonumenten wordt het 
heffen van een parkeerbijdrage gezien als alternatieve-inkomstenbron. Daarbij ziet 
Natuurmonumenten deze maatregel als stimulans voor ledenwerving en bron van 
bezoekersinformatie (aantal bezoekers, verblijfsduur ed.)   

Gemeente Noordoostpolder was onaangenaam verrast met de aangekondigde 
maatregel om betaald parkeren in te voeren in het Waterloopbos. Het college van B&W 
heeft via een bestuurlijke brief aan Natuurmonumenten op 7 februari 2024 kenbaar 
gemaakt dat het zich onvoldoende betrokken voelt in de verkenning van 
Natuurmonumenten naar alternatieve inkomsten voor beheer en onderhoud van het 
Waterloopbos. Tevens vindt de gemeente dat het de invoering van een parkeerbijdrage 
om diverse redenen geen wenselijke ontwikkeling voor de inwoners van de gemeente is. 
Daarnaast heeft de gemeenteraad van Noordoostpolder via motie 2024-02-16 het 
college van B&W op 26 februari 2024 unaniem verzocht om een beroep te doen op 
Natuurmonumenten om het voornemen tot het heffen van parkeergelden in te trekken. 

Provincie Flevoland kent verschillende rollen als het gaat om betrokkenheid bij het 
Waterloopbos. Als subsidieverstrekker verleend zij via SNL een reguliere beheersubsidie 
aan Natuurmonumenten. (Er is van 2017 tot en met 2024 in totaal € 77.749 subsidie 
verleend voor het bosbeheer.)  Daarnaast zijn via diverse incidentele subsidies grote 
bedragen geïnvesteerd. om de ontwikkelingen in het gebied mede mogelijk maken (3,3 
miljoen).  Dit geldt in mindere mate ook voor gemeente Noordoostpolder die afgelopen 
jaren via incidentele subsidies aan Natuurmonumenten a  € 390.036 verstrekt heeft ten 
behoeve van bereikbaarheid en recreatieve voorzieningen, zoals een cofinanciering in 
het ZZL-project ‘Waardevol Waterloopbos’ (€ 214.286), een bijdrage in realisatie en 
beheer van een fietspont (€ 26.050) en groot onderhoud aan fietspaden in het 
beheersgebied (€ 149.700). Daarnaast heeft gemeente Noordoostpolder recent 
geïnvesteerd in het veiliger en toegankelijker maken van het Waterloopbos via groot 
onderhoud en herinrichting van de Voorsterweg. 

Beide overheidspartijen zien zichzelf als mede-partner in de ontwikkeling van het gebied 
en daarmee ook als serieuze gesprekspartner in beslissingen/maatregelen die een 



mogelijk effect hebben op de eerder gedane gezamenlijke investeringen.  
 
Ambtelijk vervolgproces 
Bestuurlijk is afgesproken daarom om gezamenlijk op korte termijn (6 weken)  te komen 
met een aantal oplossingen (scenario’s) die voorzien in een oplossing voor de opgave die 
voorligt. 
  
Scope opgave 
In het ambtelijk traject is de opgave in eerste instantie als volgt geformuleerd: “Welke 
scenario’s (afzonderlijk en/of in combinatie),  zijn denkbaar om (een deel) van het 
exploitatietekort dat Natuurmonumenten heeft om het Waterloopbos vrij toegankelijk te 
houden, het erfgoed te behouden voor de volgende generaties en de bijzondere verhalen 
te vertellen, te dekken?” 
Eerder is gesproken over verwachte parkeerbijdrage en toename van leden-contributie 
van  totaal €40.00-50.000 gemiddeld per jaar.  
 
Echter is uit het moeizame ambtelijke vervolg-proces geconcludeerd dat dit (wellicht) 
niet de gezamenlijke scope is van de bestuurlijke opdracht die is voorgelegd. 
Natuurmonumenten heeft, zoals is gebleken tijdens het ambtelijk proces, jaarlijks te 
maken met een exploitatie-tekort die velen malen groter is dan de eerder genoemde 
extra  inkomsten van totaal €40.00-50.000 gemiddeld per jaar. Parkeerbijdrage wordt 
vanuit landelijk beleid gezien als alternatieve-inkomstenbron maar niet als mogelijke 
oplossing om het gat in de exploitatie-begroting van natuurgebieden te dichten. Hiervoor 
zijn veel meer keuzes/oplossingen/maatregelen noodzakelijk.    
Vanuit Natuurmonumenten is uitgegaan dat de volgende opgave voorligt:  
“Welke alternatieve inkomstenbronnen kunnen Natuurmonumenten vanaf korte termijn 
(vanaf 2025)  €40.000-50.000 opleveren. En hebben (bij voorkeur) ook het bijkomstige 
positieve effect op ledenwerving en bezoekersinformatie”.   
 
Daarbij is niet goed helder over wat voor termijn (planscope) de eventuele scenario’s  
een oplossing voor moeten bieden. 
 
Scenario’s 
Onderstaande doorlopen scenario’s zijn besproken geweest zonder de gezamenlijke 
scope van de opgave en het termijn waarvoor het geldend is, volledig helder te hebben 
geformuleerd. 
 

1. Overname van beheer & onderhoud parkeerterrein 
Met een overeenkomst tussen gemeente en Natuurmonumenten kan de gemeente de 
onderhouds- en beheerwerkzaamheden overnemen. Deze maatregel zorgt niet voor 
extra inkomsten maar een reductie in de (exploitatie)kosten. 
 

2. Meerjarige (subsidie)bijdrage vanuit gemeente voor recreatieve infrastructuur en 
voorzieningen 
Met een meerjarige subsidiebijdrage kan worden voorzien in beheer en behoud van de 
recreatieve infrastructuur en voorzieningen. Per jaar worden er afspraken gemaakt welke 
resultaten behaald worden.  
 

3. Toevoegen van (winstgevende) functie aan het gebied 
Middels pacht kan ruimte verhuurd worden aan detailhandel of agrarische ondernemer 
voor de verkoop van  bv. van natuurproducten en streekproducten aan de bezoeker. Op 
dit moment is er in het bezoekerscentrum een zeer beperkte verkoop van producten, 



terwijl in bezoekerscentra in den lande vaak een breder assortiment natuurproducten en 
gerelateerde cadeauartikelen aangeboden wordt. 
 

4. Aanleggen camperplaatsen  
Op verharde oude parkeerterrein nabij beheerschuur kunnen camperplekken 
gerealiseerd worden mits het vergunning-technisch mogelijk is. Eenmalige investeringen 
moeten gedaan worden voor de inrichting van een verblijfsvoorziening. Ook dient hier er 
een formele omgevingsvergunningprocedure voor worden doorlopen. 
 

5. Sponsorbijdrage omringende bedrijven 
Met ondersteunen van Natuurmonumenten bij het opzetten van een sponsorclub 
bestaande uit een groep bedrijven die vanuit maatschappelijk verantwoord ondernemen 
‘vriend van het Waterloopbos’ worden. In de nabije omgeving zijn of worden diverse grote 
ondernemingen en instellingen gevestigd die de ligging nabij het rijkmonument 
Waterloopbos waarderen. Denk aan het NLR, het RDW, de DNW, de Politieacademie, 
Fletcher Hotel Marknesse, Netl, Royal Huisman en andere nieuwe initiatieven in de 
komende jaren. Deze bedrijven kunnen mogelijk vanuit lokale maatschappelijke 
betrokkenheid en duurzaamheidsprincipes een bijdrage doen aan de instandhouding 
van het Waterloopbos Het biedt ook de mogelijkheid om de werknemers van de 
bedrijven bewust te maken van het werk van Natuurmonumenten en de 
vitaliteitsmogelijkheden die de nabije natuur biedt aan medewerkers. 
 

6. Realisatie speelvoorziening OERR Speelnatuur (betaalde faciliteit voor niet-leden) 
Voorziening, speciaal voor kinderen waar kinderen eindeloos kunnen ravotten, klimmen, 
kliederen en klauteren. Deze voorziening is ook elders op terreinen van 
Natuurmonumenten en vraagt eerst om eenmalige investeringen. Opm. In de 
subsidieverlening vanuit Provincie Flevoland is al wel een bijdrage verleend om 
speelnatuur te ontwikkelen in de toekomst.   
 

7. Heffen van parkeerbijdrage 
Niet-leden van Natuurmonumenten moeten betalen voor het parkeren van de auto op 
het hoofd-parkeerterrein van Natuurmonumenten. 
Hiervoor zijn verschillende uitvoeringsvarianten denkbaar: 

a. Parkeer Management Systeem: een inrit en uitrit met slagbomen en 
kentekenherkenning 

b. Parkeerapp: betalen via een app op de mobiele telefoon. Deze aanpak is nog 
niet beschikbaar, maar wordt momenteel speciaal ontwikkeld voor 
Natuurmonumenten. 
Extra opties??? 

c.  (Vrijwillige parkeerbijdrage middels zuil) 
d. Lang parkeren, waarbij alleen de bezoekers die langer dan 2 uur verblijven 

gevraagd wordt om een parkeerbijdrage  
 

8. Extra campagne-inzet 
Door provincie en gemeente kan via extra campagne-inzet van Visit Flevoland en Visit 
Noordoostpolder inwoners en bezoekers bewust gemaakt worden van de USP’s van 
Waterloopbos en de bijkomende kosten voor beheer en onderhoud van de bos- en 
natuurgebieden. Dit  zodat Natuurmonumenten meer bezoekers trekt en structurele 
inkomsten verkrijgt via ledenwerving. Hier staat uiteraard tegenover dat meer gratis 
parkerende leden leidt tot minder parkeerinkomsten. Ook kan een verblijfsarrangement 
incl. “proef”lidmaatschap ingezet worden waarbij de natuurbeleving van Waterloopbos 
onder de aandacht komt via de verblijfssector (hotels, vakantiepark)en wordt ingezet op 



het vergroten van het aantal leden. 
 

9. Meerjarige bijdrage vanuit streek- of windfonds 
Vooralsnog zijn dit eenmalige bijdragen die uitgekeerd worden t.b.v. een project of 
voorziening. 
 
Afwegingskader 
Om de kansrijkheid van de verschillende scenario’s te kunnen beoordelen is tevens 
ambtelijk een vergelijkingsmatrix opgesteld. Deze is echter nog niet ingevuld: 
 
 
 

 
3 voldoet goed 
2 voldoet redelijk 
1 voldoet minimaal 
0 voldoet niet 
 
 
 
 
 
*De ontwikkelagenda Waterloopbos richt zich op meerdere aspecten: Een nieuwe entree, met als publiekstrekker het 
kunstwerk Deltawerk, een parkeervoorziening en de verbetering van de bereikbaarheid en aanrij-infrastructuur 
(wandelen, fietsen, auto’s), Aanleg van Waterloopspeelbos, Beter lees- en beleefbaar maken van enkele 
modelplaatsen, Multimediale presentatie van ‘Building with nature’ als voorbeelden van de waterloopkunde van de 
21e eeuw; een nieuw entreegebouw met horeca en speelgelegenheid; Het in stand houden van de 
hoofdwaterstructuur: de bloedsomloop van het Waterloopbos; Het ontwikkelen van themaroutes (met o.a. 
augmented reality) en impuls communicatie en marketing.  

  

 

 

 
 

 

Scenario’s  Vaste inkomsten Waarde 
voor/stimulering 
ledenwerving 
NM 

Generen 
van 
bezoekers
informatie
(data) 

Realisatietermijn 
(kort, 
middellange, 
lange termijn) 

Instemming 
van partijen 

Toelichting 

1       
2       
3       
4       
5       
6       
7       
8       
9       



Voortgang proces en voorbereiding Bestuurlijk overleg 
Ambtelijk is geconcludeerd dat door de verschillende interpretaties over vertrekpunt, 
randvoorwaarden en termijn (scope),  er nog geen concrete alternatieve scenario’s voorgelegd 
kunnen worden ter verdieping of besluitvorming. Echter is het wel van belang een bestuurlijke 
overeenstemming te bereiken over de volgende punten: 
 
- Overeenstemming over de scope van vraag die voorligt: 
 
“Welke scenario’s (afzonderlijk en/of in combinatie),  zijn denkbaar om (een deel) van het 
exploitatietekort (besproken netto €40.000-50.000) dat Natuurmonumenten heeft om het 
Waterloopbos vrij toegankelijk te houden, het erfgoed te behouden voor de volgende generaties 
en de bijzondere verhalen te vertellen, te dekken?” of   

“Welke alternatieve inkomstenbronnen kunnen Natuurmonumenten vanaf korte termijn (vanaf 
2025)  €40.000-50.000 opleveren. En hebben (bij voorkeur) ook het bijkomstige positieve effect 
op ledenwerving en bezoekersinformatie”.   

- Overeenstemming over het termijn waarop een mogelijk scenario moet voorzien van een 
oplossing (planscope 5 of 10 jaar?) 

- Welke aanvullende randvoorwaarden dienen te worden betrokken bij de verdere uitwerking van 
de scenario’s? 

-  Welke doorlooptijd is realistisch en haalbaar met inachtneming van eventuele besluitvorming 
(qua tijd, geld, kwaliteit)?  
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Is het niet logischer dat  agendapunt 2 inleidt? Omdat  ook bij de notitie in de lead was. Uiteraard 
kunnen we daar waar nodig elkaar aanvullen.  
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 

 
Gemeente Noordoostpolder 
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord 
t: 06 -  
e: @noordoostpolder nl 
w: www.noordoostpolder.nl  

 
 

Van: @natuurmonumenten.nl>  
Verzonden: woensdag 8 januari 2025 13:44 
Aan: @flevoland.nl>; @noordoostpolder.nl>; 

@Natuurmonumenten.nl>; @flevoland.nl> 
Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek 
 
Beste , 
 
Dank voor de voorzet om te komen tot een bestuurlijke agenda voor morgen. Ik heb bij het lezen daarvan 2 
opmerkingen. Allereerst moeten we ervoor zorgen dat we de bestuurlijke vragen en dilemma’s bespreken en niet een 
heel technisch inhoudelijke discussie krijgen. We hebben tenslotte maar een uurtje. Ten tweede lijkt het me een 
goede volgorde om het overleg te beginnen met de stand van zaken en conclusies van het afgelegde ambtelijke 
traject op basis van de gespreksnotitie, voordat we afspraken maken over vervolg proces. Wat mij betreft kan dat in 
twee agendapunten (2 en 3) worden ondergebracht:  

1 Vaststellen verslagje bestuurlijk overleg 20 september 2024 (Mail  23-9-2024) 
2 Stand van zaken en conclusie van het ambtelijk vooroverleg. Bijlage: bespreeknotitie.  
3 afspraken over het vervolg  
4 rondvraag  

 
Ik denk dat aan de hand van deze agenda alle noodzakelijke vragen over scope aan bod kunnen komen. Mee eens?  
Verder denk ik dat het handig is als iemand agendapunt 2 kort toelicht. Vinden jullie het plezierig als ik dat op me 
neem?  
 
Stuur jij de agenda, verslagje en bespreeknotitie naar de bestuurders?  
 
 
Met vriendelijke groet,  

 
 

62105 Flevoland 
06-      

Kraggenburgerweg 21 8317 RG Kraggenburg 0527-25 25 70  

 

Ik werk op   

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.  
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Van: @flevoland.nl>  
Verzonden: vrijdag 20 december 2024 13:22 
Aan: @noordoostpolder.nl>; @Natuurmonumenten.nl>;  

@natuurmonumenten.nl>;  
@flevoland.nl> 

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek 
 
Dag allen, 
 
Goed dat je je worsteling gedeeld hebt via mail, . Mijn afdronk is ook dat door de verschillende interpretaties 
over vertrekpunt, randvoorwaarden en termijn (scope) maar ook nieuwe, aanvullende informatie die op tafel is 
komen te liggen gaandeweg (het metaforische kopje thee van ), er nog geen concrete alternatieve 
scenario’s voorgelegd kunnen worden ter verdieping of besluitvorming aan de bestuurders. Ik heb na afloop van 
de vergadering ook even een belrondje gedaan over de afdronk/insteek met . Volgens 
mij zijn we het er over eens dat de bestuurlijke afspraak doorgang moet vinden. Echter kent deze een andere 
agenda dan eerder verwacht. Ik heb de bevindingen van ons laatste gesprek geprobeerd te verwerken in de notitie 
(ik zou hier ook nog input/aant. voor ontvangen van ?). Vul deze aub aan. Mijn voorstel is om deze 
aanvullingen/wijzigingen in de notitie te doen obv wijzigingen bijhouden. Daarbij heb ik geprobeerd om een 
eerste opzet qua agendapunten te maken die door iedere partij bestuurlijk voorbereid kan worden: 
 
- Overeenstemming over de scope van vraag die voorligt: 
“Welke scenario’s (afzonderlijk en/of in combinatie), zijn denkbaar om (een deel) van het exploitatietekort 
(besproken netto €40.000-50.000) dat Natuurmonumenten heeft om het Waterloopbos vrij toegankelijk te houden, 
het erfgoed te behouden voor de volgende generaties en de bijzondere verhalen te vertellen, te dekken?” of  
“Welke alternatieve inkomstenbronnen kunnen Natuurmonumenten vanaf korte termijn (vanaf 2025) €40.000-
50.000 opleveren. En hebben (bij voorkeur) ook het bijkomstige positieve effect op ledenwerving en 
bezoekersinformatie”.  
 
- Overeenstemming over de termijn waarop een mogelijk scenario moet voorzien van een oplossing (planscope 5 
of 10 jaar?) 
 
- Welke aanvullende randvoorwaarden dienen te worden betrokken bij de verdere zoektocht en uitwerking van de 
scenario’s? 
 
- Welke doorlooptijd is realistisch en haalbaar met inachtneming van eventuele besluitvorming (qua tijd, geld, 
kwaliteit)? 
 
Graag hoor ik ook van jullie of dit de agendapunten/bespreekpunten zijn of dat er nog wijzigingen/aanvullingen 
meegenomen moeten worden.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
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Expertiseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
 
Van: @noordoostpolder.nl>  
Verzonden: donderdag 19 december 2024 12:49 
Aan: @Natuurmonumenten.nl>;  
< @natuurmonumenten.nl>; @flevoland.nl>;  

@flevoland.nl> 
Onderwerp: Terugkoppeling gesprek 
 
Goedemiddag allen, 
 
We hadden woensdag ruim de tijd gepland, maar het einde verliep alsnog wat gehaast.  
 
Ik merkte dat we op ambtelijk niveau worstelen met een goede invulling van onze opdracht. Zoeken we scenario’s om 
het totale exploitatietekort (ca. ) van Natuurmonumenten voor het Waterloopbos te verkleinen, of gaat het 
specifiek om scenario’s als alternatief voor de geschatte inkomsten van de parkeerbijdrage (40-50k)?  
 
In mijn veronderstelling gaat het om het laatste, maar bij het uitwerken van de scenario’s loopt dit soms door elkaar. 
Bijvoorbeeld bij scenario 1, overname van beheer en onderhoud van het parkeerterrein, hierbij gaat het niet om meer 
inkomsten voor Natuurmonumenten (als alternatief voor de parkeerbijdrage), maar om het reduceren van kosten (ten 
behoeve van het verkleinen van het exploitatietekort van het Waterloopbos). Dat maakt het complex. Eigenlijk zouden 
we ons moeten focussen op de scenario’s die bijdragen aan het alternatief voor de parkeerbijdrage (40-50k). 
Gaandeweg rijst bij mij wel de vraag: al zou je alle verwachte inkomsten van alle scenario’s bij elkaar optellen, dan is 
het maar de vraag of daarmee het exploitatietekort opgelost is. Hoe kijkt Natuurmonumenten daar tegenaan? 
 
Uitgaande van onze opdracht om alternatieve inkomsten te zoeken voor de verwachte inkomsten voor de 
parkeerbijdrage is de bespreeknotitie ons uitgangspunt. Deze notitie leggen we zo compleet mogelijk voor aan de 
bestuurders. Hierin kunnen we wat mij betreft ook een inkijkje geven in de worsteling, om vervolgens richting te 
vragen vanuit de bestuurders. Met welke scenario’s gaan we verder binnen de scope van onze opdracht? Mijn 
voorstel is dus om het bestuurlijk overleg sowieso te laten staan. 
 
Zo wat bespiegelingen na ons overleg, hopelijk dragen deze bij aan een constructief vervolg van de besprekingen. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 

 

  
Gemeente Noordoostpolder  
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord  
t: 06 -   
e: @noordoostpolder.nl  
w: www.noordoostpolder.nl   

 

 
 
 
***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail  
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Van:
Verzonden: donderdag 9 januari 2025 10:35
Aan: @natuurmonumenten.nl; ;

@noordoostpolder.nl' @natuurmonumenten.nl;
Bestuurssecretariaat Noordoostpolder

Onderwerp: Agenda overleg Parkeerbijdrage Waterloopbos
Bijlagen: DOCUVITP-#3355983-v1-Agenda_bestuurlijk_overleg_Waterloopbos_

9-01-2025.DOCX.DRF; DOCUVITP-#3347187-v6-
Bespreeknotitie_Scenario_s_Waterloopbos_.DOCX.DRF

Urgentie: Hoog

Goedemorgen, 

In de bijlage treft u de stukken aan voor het overleg van 11:00 uur. 

Met vriendelijke groet, 

 
 

Secretariaat gedeputeerde dhr. H.J. Hofstra 

................................................................................ 
Provincie Flevoland 
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad 
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad 
................................................................................ 
T: 0320-  

E: @flevoland.nl 
................................................................................. 

Document 24 - art. 5.1.2.e
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maatschappelijk belang van de inwoner (gratis parkeren) als uitgangspunten worden 
meegenomen. Verschillende varianten van parkeerbijdrage worden afgewogen en 
uitgewerkt in een ambtelijk afgestemd plan met een voorkeursvariant, als onderdeel 
van de procedure vergunningstraject;  

4. Als dit plan uitgewerkt is, zal een nieuw bestuurlijk overleg gepland worden om het
bestuurlijk te bespreken.

5. De kansrijkheid/haalbaarheid van de andere mogelijke alternatieven (scenario’s) om de
exploitatietekorten te verkleinen worden gelijktijdig ook verder verkend met als doel om
toekomstbestendigheid van de beleving en toegankelijkheid van het Waterloopbos
(erfgoed en natuur) te kunnen borgen.

Mochten er nog afspraken ontbreken of behoefte zijn voor een aanvulling, dan hoor ik dat 
uiteraard graag! 
Met vriendelijke groet, 

 
  

Expertiseteam Samenleving en Wonen 
M: 06-  
T: 0320-  
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad 
BA: Visarenddreef 1 Lelystad 
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De betreffende journalist wist te vertellen dat  landelijk woordvoerder van 
Natuurmonumenten, heeft gezegd dat betaald parkeren bij het Waterloopbos dit jaar wordt 
ingevoerd. 
Komt dit jullie bekend voor of lijkt ze hier wat voorbarig te zijn, gelet op de gesprekken met ons, 
provincie en Natuurmonumenten.  

Met vriendelijke groet, 

 

Gemeente Noordoostpolder 
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord 
t: 06  
e: @noordoostpolder.nl 
w: www.noordoostpolder.nl 
Werkdagen:   

***disclaimer*** 
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail 



































Van:
Aan:
Onderwerp: FW: DOCUVITP-#3347187-v3-Bespreeknotitie_Scenario_s_Waterloopbos_
Datum: vrijdag 13 december 2024 08:16:36
Bijlagen: image001.png

Goedemorgen ,
Een beetje verrast door de kritische reactie van , maar ben benieuwd waar zij dan mee gaan komen. Volgens mij was het prima stuk om
ambtelijk te bespreken en dan bestuurlijk voor te leggen en de Bestuurders een uitspraak te laten doen welke varianten dan op ingezet wordt.
Komt daarmee het overleg van volgende week woensdag te vervallen, weet jij dat?
Hartelijke groet,

Van:  
Verzonden: woensdag 11 december 2024 15:25
Aan: ' 
CC:  
Onderwerp: RE: DOCUVITP-#3347187-v3-Bespreeknotitie_Scenario_s_Waterloopbos_
Dag ,
Ik kreeg je telefonisch niet te pakken, dus mail ik je even. We hebben de notitie van  in goede orde ontvangen. Natuurmonumenten is echter
van mening dat deze gespreksnotitie nog niet ver genoeg is uitgewerkt om ijdens het bestuurlijk overleg te behandelen. Daarnaast denken we dat er op
woensdag 18 onvoldoende tijd zal zijn om de notitie volledig af te ronden. In onze ogen zouden we op dit moment een 90%-versie moeten hebben, maar
dat is nu nog niet het geval.
In overleg met  heb ik afgesproken dat wij de inleiding, tot de scenario’s, herschrijven tot een kwalitatief goed stuk. Om ruis en misverstanden
te voorkomen, wil ik je vooraf vragen of je hiermee akkoord gaat.
Daarnaast ontbreekt er nog belangrijke inhoud bij de scenario’s, zoals informatie over:

Financiën (structurele inkomsten/structurele kostenreductie)
Tijdsplanning (korte, middellange en lange termijn invoering)

Omdat ik geen inhoudelijk expert ben op het gebied van de verschillende scenario’s, en  evenmin, kunnen wij op 18 december geen
inhoudelijke input leveren over de financiële aspecten en ook niet beoordelen of deze in lijn zijn met onze verwachtingen. Ik ging ervan uit dat jij deze
inhoud zou aanleveren, klopt dat? Zo ja, kun je deze informatie vóór de 18e naar ons sturen, zodat ik hier tijdig navraag over kan doen?
Als bovenstaande niet lukt, moeten wij helaas concluderen dat de stukken niet voldoende gereed zijn voor het bestuurlijk overleg. Ik hoor graag jouw
mening hierover.
Met vriendelijke groet,
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Van: @flevoland.nl> 
Verzonden: vrijdag 6 december 2024 13:05
Aan: @Natuurmonumenten.nl>; @natuurmonumenten.nl>; '
< @noordoostpolder.nl>; @flevoland.nl>
Onderwerp: DOCUVITP-#3347187-v3-Bespreeknotitie_Scenario_s_Waterloopbos_
Dag allen,
Excuses voor de enige vertraging. Ivm  ben ik niet eerder toegekomen aan de notitie. Ik heb alle besproken zaken en overige input die is
aangeleverd getracht te verwerken in een eerste concept gezamenlijke gespreksnotitie voor BO Waterloopbos. Op woensdag 18 december staat er een
vervolg overleg in onze agenda’s. Er staan nog een aantal geel gearceerde stukken in omdat we deze volgens m j nog even gezamenlijk moeten
doorlopen of dit correct is. Mijn voorstel is om dan vervolgens gezamenlijk te k jken naar de vergel jkingsmatrix en deze gezamenlijk in te vullen. Hier
zullen een aantal voorkeursscenario’s uit volgen die qua procesmatigheid/besluitvorming ook aanvullende toelichting behoeven. Het is slechts een
eerste aanzet en een voorstel hoe de 19e in te vullen…. Ik hoor graag reactie of de eerste bevindingen die we mee kunnen nemen naar de 19e december.
Alvast een goed weekend toegewenst.
Hartel jke groet,

***disclaimer***
https://www.flevoland.nl/Content/Pages/Disclaimer-e-mail
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Verzonden: dinsdag 14 mei 2024 10:02
Aan: @noordoostpolder.nl>
CC:  < @flevoland.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
Goedemorgen ,
Heb jij al iets vernomen van Natuurmonumenten?
Met vriendelijke groet,

Secretariaat gedeputeerde dhr. H.J. Hofstra
................................................................................
Provincie Flevoland
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad
................................................................................
T: 0320

E: @flevoland.nl
.................................................................................

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: maandag 29 april 2024 15:26
Aan:  < @flevoland.nl>; 
< @flevoland.nl>
Onderwerp: FW: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
Dag,
Even ter info. Volgende week ontvang ik een reactie van Natuurmonumenten.
Met vriendelijke groet,

 

Gemeente Noordoostpolder
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord
t: 0527 – 
e: @noordoostpolder.nl
w: www.noordoostpolder.nl
Werkdagen: 

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: maandag 29 april 2024 15:25
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
Beste ,
Dat is goed. Graag ontvang k dan begin volgende week een reactie. Alvast bedankt.
Met vriendelijke groet,

 

Gemeente Noordoostpolder
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord
t: 0527 – 
e: @noordoostpolder.nl
w: www.noordoostpolder.nl
Werkdagen: 

Van: @Natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: maandag 29 april 2024 15:05





Stationsplein 1 3818 LE Amersfoort M: 06 
Postbus 2166 3800 CD Amersfoort
www.natuurmonumenten.nl

  

https://www.natuurmonumenten.nl/actie/wens-de-natuur-beterschap

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: dinsdag 23 april 2024 15:30
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
Dag ,
Helaas past 10 juni niet bij de provincie. Wil je me nieuwe opties toesturen? Alvast bedankt.
Met vriendelijke groet,

 

Gemeente Noordoostpolder
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord
t: 0527 – 
e: @noordoostpolder.nl
w: www.noordoostpolder.nl
Werkdagen: 

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: dinsdag 23 april 2024 10:01
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
Hoi ,
Uit de door jou voorgestelde data past bij wethouder Van Amersfoort en  alleen
maandag 10 juni tussen 13.00 – 15.30 uur. Deze datum met tijdsblok heb ik doorgegeven aan de provincie. Zodra ik
een reactie vanuit de provincie heb ontvangen, kom ik weer bij jou terug.
Met vriendelijke groet,

 

Gemeente Noordoostpolder
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord
t: 0527 – 
e: @noordoostpolder.nl
w: www.noordoostpolder.nl
Werkdagen: 

Van: @Natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: woensdag 17 april 2024 16:15
Aan: @noordoostpolder.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
Beste ,
Maandagochtend hebben we de agenda’s gecheckt, maar het knelt nogal.
Inmiddels is collega  en op  start de nieuwe gebiedsmanager Flevoland.
We willen voorstellen om de afspraak begin juni te plannen zodat we de collega’s die nieuw aanhaken op dit dossier,
goed kunnen bijpraten.
Dit zijn een aantal opties:
maandag 3 juni – vanaf 14.00 (liever niet deze dag)
woensdag 5 juni – hele dag
donderdag 6 juni – hele dag











Van:
Aan:
Cc:
Onderwerp: Kennismakingsgesprek Natuurmonumenten en wethouder Van Amersfoort
Datum: dinsdag 14 mei 2024 08:50:29
Bijlagen: image002.png

image003.png
image004.png
image005.png
image006.jpg

Beste ,

Onze  is gestart en wil graag kennismaken met de wethouder.
Zou je eerst met  een afspraak willen afstemmen voordat er ook beleidsmedewerkers en partijen zoals de provincie
aansluiten?

Email @natuurmonumenten.nl

Dankjewel.

Met vriendelijke groet,

Stationsplein 1 3818 LE Amersfoort M: 06 
Postbus 2166 3800 CD Amersfoort
www.natuurmonumenten.nl

https://www.natuurmonumenten.nl/actie/wens-de-natuur-beterschap

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: maandag 29 april 2024 15:25
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en
Natuurmonumenten inzake betaald parkeren Waterloopbos

Beste ,

Dat is goed. Graag ontvang ik dan begin volgende week een reactie. Alvast bedankt.

Met vriendelijke groet,

 

Gemeente Noordoostpolder

Postbus 155, 8300 AD Emmeloord

t: 0527 – 

e: @noordoostpolder.nl

w: www.noordoostpolder.nl
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Werkdagen:  
 
 

Van: @Natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: maandag 29 april 2024 15:05
Aan: @noordoostpolder.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en
Natuurmonumenten inzake betaald parkeren Waterloopbos
 
Beste ,
 
ter info,
 
Collega’s  zijn . Is het mogelijk om beide opties in de agenda’s vrij te houden tot ik volgende
week een reactie heb ontvangen?
 
Met vriendelijke groet,
 

 
Stationsplein 1 3818 LE Amersfoort M: 06 
Postbus 2166 3800 CD Amersfoort
www.natuurmonumenten.nl

  

 

 
https://www.natuurmonumenten.nl/actie/wens-de-natuur-beterschap
 
 

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: woensdag 24 april 2024 12:24
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
CC: @noordoostpolder.nl>; @noordoostpolder.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en
Natuurmonumenten inzake betaald parkeren Waterloopbos
 
Beste ,
 
Onderstaande data mogelijkheden besproken met de provincie en deze passen niet in de agenda van gedeputeerde Hofstra.
Ik heb samen met de provincie gekeken naar mogelijke data voor deze afspraak voordat het zomerreces begint
(vanaf 22 juli). Lukken deze niet, dan wordt deze afspraak over het zomerreces heen getild.
 
Opties zijn:
Donderdag 4 juli           9.15 – 10.30 uur
 
Dinsdag 16 juli              16.00 – 17.30 uur
 
Ik hoor graag welke opties schikken.
 
 
Met vriendelijke groet,







maandag 10 juni – hele dag
 
Ik hoor graag van u.
 
 
 
Met vriendelijke groet,
 

 
Stationsplein 1 3818 LE Amersfoort M: 06 
Postbus 2166 3800 CD Amersfoort
www.natuurmonumenten.nl

  

 

 
https://www.natuurmonumenten.nl/actie/wens-de-natuur-beterschap
 
 

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: woensdag 17 april 2024 15:01
Aan: @Natuurmonumenten.nl>
Onderwerp: RE: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en
Natuurmonumenten inzake betaald parkeren Waterloopbos
 
Goedemiddag ,
 
Graag ontvang ik nog een reactie op onderstaande mail. Misschien is deze u ontschoten.
 
Met vriendelijke groet,

 

 
 

Gemeente Noordoostpolder  
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord  
t: 0527 –  
e: @noordoostpolder.nl  
w: www.noordoostpolder.nl  
Werkdagen:  

 
 

Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: donderdag 11 april 2024 13:56
Aan: @natuurmonumenten.nl
Onderwerp: Nieuwe data mogelijkheden voor overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten
inzake betaald parkeren Waterloopbos
 
Dag ,
 
Omdat de afspraak op 2 april niet door kon gaan, bij deze nieuwe data mogelijkheden. Bij de provincie schikken de























Van:
Aan:
Onderwerp: RE: Ambtelijk vooroverleg reactie alternatieven Parkeerbijdrage Waterloopbos
Datum: donderdag 24 oktober 2024 12:18:25
Bijlagen: image001.jpg

Graag breng ik onderstaande mailt nog even onder de aandacht. Ik sluit dus graag digitaal aan morgen.
Hartelijke groet,

Van:  
Verzonden: vrijdag 18 oktober 2024 12:37
Aan:  
Onderwerp: RE: Ambtelijk vooroverleg reactie alternatieven Parkeerbijdrage Waterloopbos
Beste ,
Dank voor de uitnodiging. Ik had het hier al even over met . Ik heb het overleg in de agenda in de agenda
gezet. Het zou wel fijn zijn indien ik digitaal kan aansluiten.
Hartelijke groet,

-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: @noordoostpolder.nl> 
Verzonden: woensdag 16 oktober 2024 12:59
Aan: 
Onderwerp: Ambtelijk vooroverleg reactie alternatieven Parkeerbijdrage Waterloopbos
Tijd: vrijdag 25 oktober 2024 11:00-12:30 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.
Locatie: Gemeente Noordoostpolder; Vergaderruimte C.0.67
Dag allen,
In afstemming met  hierbij een vergaderverzoek om te brainstormen over mogelijkheden voor inkomsten voor
Natuurmonumenten t.b.v. beheer en onderhoud van het Waterloopbos, als alternatief voor de parkeerbijdrage.
In de bijlage de e-mails van  en . Verder zijn er op internet relevante rapporten te vinden over
verdienmodellen voor terrein beherende organisaties.
Met vriendelijke groet,

Gemeente Noordoostpolder
Postbus 155, 8300 AD Emmeloord
t: 06 - 
e: @noordoostpolder.nl
w: www.noordoostpolder.nl
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Van:
Aan:
Onderwerp: RE: Annuleren Overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten inzake betaald parkeren

Waterloopbos
Datum: dinsdag 2 april 2024 10:04:21
Bijlagen: image001.png

Goedemorgen ,
Een deel van de delegatie vanuit NM kon uiteindelijk niet bij het gesprek aansluiten. Daarmee
vonden we het wenselijk om het gesprek te verplaatsen zodat vanuit NM ook een delegatie aan tafel
zit die ook enige besluitvormingsbevoegdheid heeft.
Hartelijke groet,

Van:  
Verzonden: dinsdag 2 april 2024 10:01
Aan:  
CC:  ;  
Onderwerp: Annuleren Overleg tussen provincie/gemeente en Natuurmonumenten inzake
betaald parkeren Waterloopbos
Urgentie: Hoog
Goedemorgen,
Wat is de reden dat het overleg van vanmiddag is geannuleerd?
Ik hoor het graag.
Met vriendelijke groet,

Secretariaat gedeputeerde dhr  H J  Hofstra

Provincie Flevoland
Postbus 55 | 8200 AB | Lelystad
Visarenddreef 1 | 8232 PH | Lelystad

T: 0320-

E: @flevoland nl
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T: 0320-

E: @flevoland.nl
.................................................................................

Van: @natuurmonumenten.nl> 
Verzonden: maandag 16 september 2024 11:04
Aan: Harold Hofstra < @flevoland.nl>; @noordoostpolder.nl
CC: @Natuurmonumenten.nl>
Onderwerp: Bestuurlijk overleg Parkeerbijdrage Waterloopbos
Beste ,
Aanstaande vrijdag, 19 september, ontmoeten we elkaar een uurtje voor bestuurlijk overleg inzake parkeerbijdrage
Waterloopbos. 
In Outlook zie ik tot mijn verrassing dat er naast ons vieren ook  zijn uitgenodigd. Ik
kan me de behoefte voorstellen om de inhoud goed te borgen. Daarom stuur ik ter voorbereiding alvast de
technische (bezoekers)informatie n.a.v. vragen en mogelijke knelpunten die dit voorjaar zijn geinventariseerd.
Uiteraard is  zo nodig bereid om de toegestuurde info telefonisch nader toe te
lichten.
Ik hoop dat dit jullie ondersteunt bij de technische voorbereiding, zodat we de gereserveerde tijd kunnen gebruiken
voor een bestuurlijk goed gesprek.
Met vriendelijke groet,

+31 6 

www.natuurmonumenten.nl

  
Ik werk op 

Doe mee met Natuurmonumenten en bescherm natuur in Nederland.



Van:
Aan:
Cc:
Onderwerp: RE: brief B&W aan gemeenteraad Waterloopbos
Datum: dinsdag 19 maart 2024 22:18:34
Bijlagen: Brief bestuurlijke reactie betaald parkeren Waterloopbos, 2024-02-06 vastgesteld.pdf

Hierbij de brief, deze is inderdaad openbaar.
Met vriendelijke groet,

06 

Van:  
Verzonden: dinsdag 19 maart 2024 15:03
Aan:  
CC:  
Onderwerp: brief B&W aan gemeenteraad Waterloopbos
Dag ,
Ik heb je vorige week  geprobeerd te bellen. Helaas heb ik je telefonisch
niet te pakken gekregen, 

 en ik zijn het bestuurlijk overleg aan het voorbereiden aangaande de slagboom-kwestie bij het
Waterloopbos. Nu wordt er in de media gesproken over een brief die verzonden is door jullie college aan
de gemeenteraad. Ik neem aan dat de brief openbaar is aangezien Omroep Flvoland erover bericht. Zou
je ons de brief ook toe kunnen zenden? Alvast bedankt voor de moeite!

Expertiseteam Samenleving en Wonen
M: 06-
T: 0320-
PA: Postbus 55, 8200 AB Lelystad
BA: Visarenddreef 1 Lelystad
***disclaimer***
http://www.flevoland.nl/Informatie/Disclaimer-e-mail
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